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ĠZMĠR BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYESĠ 

2020 YILI EKĠM AYI TOPLANTISI I. BĠRLEġĠMĠ 

MECLĠS GÜNDEMĠ VE TOPLANTI TUTANAĞI  

 

1. BÖLÜM 

   MECLĠS GÜNDEMĠ 

 

 

Gündem No   : 97509404-301.03-10                                            Toplantı Tarihi   : 12/10/2020  

Toplantı Yeri  : Mimar Sinan Mahallesi                                                    Toplantı Saati      : 18.00 

                            ġair EĢref Bulvarı No:50 Konak/ĠZMĠR          

                           (Ġzmir Kültürpark Fuar Alanı 1 No’lu Hol)                                            

                            

 I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

 

 II. GEÇEN TOPLANTI TUTANAĞINDA MADDĠ HATA YAPILIP YAPILMADIĞININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 III. MECLĠS ÜYELERĠNCE VERĠLECEK ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 IV. ĠÇĠġLERĠ BAKANLIĞI GENELGESĠ DOĞRULTUSUNDA YAPILAN YURT DIġI 

GÖREVLENDĠRMELERE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

 

 1.  24-29 Ağustos 2020 tarihlerinde Ġngiltere'nin Londra kentindeki Huawei Firmasının fabrika kabul 

testlerine, Ġzmir Hafif Raylı Sistemi 4. AĢama F. Altay - Narlıdere Kaymakamlık Arası Yapım ĠĢi 

kapsamında, Meclis Üyemiz RaĢit DĠRĠM ve Daire BaĢkanlığımız bünyesinde görev alan Elektrik 

Elektronik Mühendisi Fırat SÜMERKAN, Elektronik Teknikeri Murat GÜLCEMAL, Jeoloji Mühendisi 

Orhan YILDIRIM katılmıĢlardır. Sayın Meclisimizin bilgilerine arz ederim. Mustafa Tunç SOYER Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanı. (Raylı.Sis.Dai.BĢk.E.212875) 

 

 V. BAġKANLIKTAN GELEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 1. Belediye ve Bağlı KuruluĢları ile Mahalli Ġdare Birlikleri Norm Kadro Ġlke ve Standartlarına Dair 

Yönetmeliğin 10. ve 11. maddeleri gereğince düzenlenen ve söz konusu Yönetmeliğin ekinde yer alan 

Ek-5 Belediye ve Bağlı KuruluĢları ile Mahalli Ġdare Birlikleri Kadro Cetvellerinden (II) ve (III) sayılı 

Dolu-BoĢ Kadro DeğiĢikliklerine iliĢkin Cetvellerde belirtilen kadroların iptal ve ihdası için önerge 

ekindeki evrakların incelenerek karara bağlanması hususunun görüĢülmesi. (Ġnsan Kay. ve Eğit. 

Dai.BĢk.E.222152) 

 

 2. Belediye Meclisimizin 16/11/2018 tarihli ve 1280 sayılı (DeğiĢik 16/01/2019 tarihli ve 05.41 sayı) 

Kararı ile onaylanarak yürürlüğe giren, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Ġlan Reklam ve Tanıtım 

Yönetmeliğinin “Yukarıda belirtilenler dıĢındaki alanlar” baĢlıklı 13. maddesi 3. bendinde yer alan 

"İzmir Büyükşehir Belediyesi yetki ve sorumluluğunda kalan alanlarda yer alan alışveriş merkezi, han, 

pasaj vb. yapıların dış cephelerindeki ilan, reklam ve tanıtım uygulamaları İzmir Büyükşehir Belediyesi 

yetki ve sorumluluğunda olup; yapı bünyesinde faaliyet gösteren işletmelere ait iç cephelerdeki ilan, 

reklam ve tanıtım uygulamaları ise ilçe belediyesi yetki ve sorumluluğundadır." hükmünün; “İzmir 

Büyükşehir Belediyesi yetki ve sorumluluğunda kalan alanlarda yer alan alışveriş merkezi, han, pasaj 

vb. yapıların iç ve dış cephelerindeki ilan, reklam ve tanıtım uygulamaları İzmir Büyükşehir Belediyesi 

yetki ve sorumluluğundadır.” Ģeklinde yeniden düzenlenmesi hususunun görüĢülmesi. (Etüd ve Projeler 

Dai.BĢk.E.217367)  
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3. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Yapı Kontrol Dairesi BaĢkanlığı tarafından hazırlanan Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi Ġmar Yönetmeliği Taslağına iliĢkin Çevre ve ġehircilik Bakanlığının değerlendirmeleri 

sonucunda yeniden düzenlenen “Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Ġmar Yönetmeliği Taslağı”nın 

görüĢülmesi. (Yapı Kont. Dai.BĢk.E.222194) 

 

 4. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Yapı Kontrol Dairesi BaĢkanlığı tarafından hazırlanan “Yapı Kontrol 

Dairesi BaĢkanlığı ÇalıĢma Usul ve Esasları Hakkında Yönetmelik Taslağı”nın görüĢülmesi. (Yapı Kont. 

Dai.BĢk.E.222198) 

 

 5. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Park ve Bahçeler Dairesi BaĢkanlığı tarafından hazırlanan, “Park ve 

Bahçeler Dairesi BaĢkanlığı ÇalıĢma Usul ve Esasları Hakkında Yönetmelik Taslağı”nın görüĢülmesi. 

(Park ve Bah. Dai. BġK. E.222148) 

 

 6. Torbalı Belediye BaĢkanlığının 15/09/2020 tarihli ve 8956 sayılı yazısı ve eki Ali BÜLBÜL tarafından 

22/08/2020 tarihli elektronik posta yolu ile yapılan baĢvuruya konu; Torbalı ilçesi, YazıbaĢı 

Mahallesinde bulunan mevcut “Dere Sokak” isminin yine aynı Mahallede mevcut “Bülbül Sokak” ismi 

ile değiĢtirilmesi talebinin görüĢülmesi. (Harita Cbs.Dai.BĢk.E.217370)   

 

 7. KemalpaĢa Belediye BaĢkanlığının 02/09/2020 tarihli ve 6153 sayılı yazısı ve eki 01/05/2007 tarihli 

ve 10 sayılı, Bağyurdu Belediye Meclis Kararında özetle; KemalpaĢa ilçesi, Bağyurdu 29 Ekim 

Mahallesinde bulunan ve Mekânsal Adres Kayıt Sisteminde (MAKS) sehven “Emin Hoca Sokak” olarak 

kayıtlı yolun “Emine Hoca” olarak düzeltilmesi talebinin görüĢülmesi. (Harita ve Cbs. 

Dai.BĢk.E.217369)  

 

 8. Cihat KÖSEOĞLU tarafından 20/08/2019 tarihli dilekçesine konu; Bornova ilçesi, KemalpaĢa 

Mahallesinde bulunan mevcut 7057 no’lu Sokağın niteliğinin de değiĢtirilerek "Naim Süleymanoğlu 

Caddesi" olarak isimlendirilmesi talebinin yeni açılacak bir sokakta değerlendirilmesi hususunun 

görüĢülmesi. (Harita ve Cbs Dai.BĢk. E.222195) 

 

 9. Mülkiyeti ve tasarrufu Belediyemize ait, 6 adet ekmek satıĢ büfesinin iĢletme hakkının, Belediye 

Meclisimizce belirlenecek süre ve bedeller ile önerge ekinde yer alan Protokol hükümleri doğrultusunda 

Grand Plaza Gıda Otelcilik Turizm ĠĢletmeleri A.ġ’ye devri ile konuya yönelik Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi ile Grand Plaza Gıda Otelcilik Turizm ĠĢletmeleri A.ġ arasında imzalanmak üzere hazırlanan 

ve önerge ekinde yer alan Protokol’ün görüĢülmesi. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.224347) 

 

 10. Aliağa ve yakın çevresinde, çevre kirlenmesinin boyutlarının belirlenmesi amacıyla, bölgenin 

toprak, hava ve su kirliliğinin tespiti için bilimsel bir çalıĢmalara yönelik yapılan araĢtırmalar ve ön 

çalıĢmalar sonucunda Ege Üniversitesi Ziraat Fakültesi ve Türkiye Bilimsel ve Teknolojik AraĢtırma 

Kurumu Marmara AraĢtırma Merkezi tarafından sunulan ÇalıĢmaya iliĢkin proje teklifleri uyarınca 

Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Ege Üniversitesi Rektörlüğü arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve 

önerge ekinde yer alan “Protokol”ün görüĢülmesi.(Ġklim Değ. ve Çevr.Kor.Kont.Dai.BĢk.E.224129) 

 

 11. Konak Ġlçesi, Fettah Mahallesinde yer alan, tapunun 376 ada 10 parsel numarasında kayıtlı, 

Belediyemiz mülkiyetindeki, korunması gerekli taĢınmaz kültür varlığı olarak tescilli yapı için 

hazırlanacak enerji etkin restorasyon projesi ve mühendislik projelerine altlık olacak veri seti ve 

raporlama sunulması amacıyla Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı ile Ġzmir Yüksek Teknoloji 

Enstitüsü Döner Sermaye ĠĢletme Müdürlüğü arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde 

yer alan “Protokol”ün görüĢülmesi. (Etüd ve Projeler Dai.BĢk.E.224128) 

 

 12. “Konak ilçesi, Kemeraltı Bölgesi Altyapı Ortak Hizmet Kanalı Uygulama Projesi” kapsamında 

yapılacak düzenlemeler nedeniyle Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı ile GDZ Elektrik Dağıtım A.ġ 

arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan  altı adet “Protokol”ün görüĢülmesi. 

(Etüd ve Projeler Dai.BĢk.E.224139) 
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 13. “Konak ilçesi, Kemeraltı Bölgesi Altyapı Ortak Hizmet Kanalı Uygulama Projesi” kapsamında 

yapılacak düzenlemeler nedeniyle Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı ile GDZ Elektrik Dağıtım A.ġ 

arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan sekiz adet “Protokol”ün görüĢülmesi. 

(Etüd ve Projeler Dai.BĢk.E.224138) 

  

 14. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile 360 Derece Tarih AraĢtırmaları Derneği arasında geçmiĢten 

günümüze Ġzmir Körfezi ve kıyı çevresini kapsayan denizcilik faaliyetlerinin Ġzmir tarihi ve kültürel 

mirasını gelecek nesillere aktarılması amacıyla imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan 

“Protokol”ün görüĢülmesi. (Etüd ve Projeler Dai.BĢk.E.222181) 

 

 15. Çiğli ilçesi, Harmandalı Mahallesi, 2226 ada, 1 parselde kayıtlı, Çiğli Belediyesi mülkiyetinde 

bulunan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planında Belediye Hizmet Alanı durumdaki taĢınmaz üzerine "Halı 

Saha ve Halı Saha Hizmet Binası (Konteyner)" yapımına ve kullanımına yönelik, Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi ile Çiğli Belediye BaĢkanlığı arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer 

alan “Protokol”ün görüĢülmesi. (Gençlik ve Spor Dai.BĢk. E.223615) 

 

 16. S.S Bergama Karaveliler Köyü Tarımsal Kalkınma Kooperatifinin talebi doğrultusunda, "Kırsal 

Kesimde Gelir Getirici Faaliyetlerin Desteklenmesi'' kapsamında ürünlerin nakliye esnasında yaĢanılan 

en önemli sorunlardan biri olan tartı sorununu yerinde çözmek, tüketiciye ve iĢleme tesislerine 

ulaĢtırılmasını kolaylaĢtırmak, istihdamı ve refahı artırarak kırsaldan kentlere göçü önleme amacıyla, 

çalıĢmalara destek için ihtiyaç duyulan 1 adet 3 x 16 60 tonluk Kantar Tesisinin kurularak Kooperatifin 

desteklenmesine yönelik, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile S.S. Bergama Karaveliler Köyü Tarımsal 

Kalkınma Kooperatifi arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün 

görüĢülmesi.  (Tarımsal Hiz.Dai.BĢk.E.223614) 

 

 17. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi sınırları içerisinde Deniz UlaĢım Hizmetlerini Ġdaremiz adına yürüten 

ĠZDENĠZ A.ġ.’nin talebine yönelik; KarĢıyaka Belediyesine ait olan ve Ġzmir Limanına kayıtlı 

“KarĢıyaka Belediyesi” isimli teknenin Belediyemize bedelsiz olarak devredilmesine iliĢkin, Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi ile KarĢıyaka Belediyesi arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde 

yer alan Protokol’ün kabulü ile söz konusu Deniz Ambulansının T- Cetveline eklenmesi hususlarının 

görüĢülmesi. (UlaĢım Dai.BĢk.E.217372) 

 

 18. ESHOT Genel Müdürlüğü Araç Bakım Onarım Dairesi BaĢkanlığı hizmetlerinde kullanılmak üzere, 

2020 Mali Yılı Bütçesinde yer alan 3 adet Kapalı Kasa Kamyonet (T7) yerine, değiĢen ihtiyaçlar 

doğrultusunda malzeme ve personel taĢımak üzere 4 adet Panel Araç (T9)’ın Araç Bakım Onarım 

Dairesi BaĢkanlığı bütçesinden satın alınması ve T-Cetveline eklenmesi hususlarının görüĢülmesi. 

(ESHOT-Araç Bakım Dai.BĢk.E.8387/E.132776)  

 

 19. “Meles Deltası Zafer Payzın Caddesi ġerit GeniĢletme ve Bisiklet Yolu Düzenlemesi” çalıĢmalarında 

yol güzergahında kalan Türk Telekom'a ait haberleĢme hattının deplasmanları Türk Telekom tarafından 

yapılmıĢ olup, yapılan deplasman bedelinin ödenmesi talebinin görüĢülmesi. (Fen ĠĢl. 

Dai.BĢk.E.213263) 

 

 20. Belediyemizin harcama birimlerinden gelen talepler doğrultusunda 2020 Mali Yılı Bütçesinin 

tertipleri arasında toplam 219.000.000,00-TL aktarma yapılması hususunun görüĢülmesi.   (Mali 

Hiz.Dai.BĢk. E.222196) 

 

 21. Entegre Katı Atık Yönetim Planına uyumlu olarak Ġzmir Güney-1 Bölgesi Entegre Katı Atık 

Yönetim Tesisi ile bütünleĢik olarak yürütülebilmesi önem arz eden ve bir kamu yatırımı olan Tire Katı 

Atık Transfer Ġstasyonunun Tire ilçesi, Karateke Mahallesi, 890 parselde kurulabilmesi hususunun 

görüĢülmesi. (Atık Yön. Dai.BĢk.E.217368) 
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 22. Entegre Katı Atık Yönetim Planına uyumlu olarak Ġzmir Güney-1 Bölgesi Entegre Katı Atık 

Yönetim Tesisi ile bütünleĢik olarak yürütülebilmesi önem arz eden ve bir kamu yatırımı olan "Tire       

II. Sınıf Düzenli Depolama Tesisi'nin yer seçimi uygun görülen Tire ilçesi, Karateke Mahallesi, 892 

parselde kurulabilmesi hususunun görüĢülmesi. (Atık Yön. Dai.BĢk.E.222151) 

 

 23. Mülkiyeti Belediyemize ait, KarĢıyaka ilçesi, Örnekköy Mahallesi, 2427 ada, 44 parselde kayıtlı 

taĢınmaz üzerinde bulunan, Zübeyde Hanım Mahallesi BaĢpehlivan Karaali Caddesi No:379/1 

KarĢıyaka/ĠZMĠR adresindeki sosyal tesisin iĢletme hakkının, Belediye Meclisince belirlenecek süre ve 

bedel ile önerge eki Protokol hükümleri doğrultusunda Grand Plaza Gıda Otelcilik Turizm ĠĢletmeleri 

A.ġ'ye devri hususunun görüĢülmesi. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.222193) 

 

 24. Belediye Meclisimizin 14/06/2017 tarihli ve 05.690 sayılı Meclis Kararı ile onaylanan 12/07/2017 

tarihinde imzalanan, Ġzmir Tramvay Sistemleri Yolcu TaĢımacılığı ĠĢletmeciliği Devir SözleĢmesi'nin 

"ĠĢletme Bedeli ve Diğer Ödemeler" baĢlıklı 4.3 maddesinin, 2020 yılı ve sonrası için geçerli olmak 

üzere, "Şirket, Hat Kira Ücreti olarak, KDV hariç olmak üzere, tramvay işletmesi yıllık biniş hasılatının 

%1‟ini her yılın sonunda Belediyeye ödeyecektir." Ģeklinde değiĢtirilmesi hususunun görüĢülmesi. 

(Ray.Sis.Yat.Dai.BĢk.E.222180) 

 

 25. ÖdemiĢ Belediye Meclisinin; 2020 yılında uygulanmak üzere Dekar BaĢına Sayaç Katılım Payı 

Ücret Tarifesinin 85,00-TL olarak belirlenmesine yönelik, 07/09/2020 tarihli ve 85 sayılı Kararının 

görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.212873) 

 

 26. Menemen Belediye Meclisinin; Menemen Belediyesi 2020 Mali Yılı Bütçesinin tertipleri arasında 

önerge ekli tabloda belirtildiği Ģekilde toplam 10.355.000,00-TL aktarma yapılmasına yönelik, 

01/09/2020 tarihli ve 78 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.217371) 

 

 27. KemalpaĢa ilçesi, Halilbeyli Mahallesinde belirlenen Bölgesel Tarım/Hayvancılık Ġhtisas Alanının 

tamamının 5403 sayılı Toprak Koruma ve Arazi Kullanımı Kanununun 14. maddesi kapsamında "Kamu 

Yararı Kararı" alınmak üzere Çevre ve ġehircilik Bakanlığına iletilmesi hususunun görüĢülmesi. (Ġmar 

ve ġehircilik Dai.BĢk.E. 224130) 

 

 28. Belediye Meclisimizin 09/03/2020 tarihli ve 05.280 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

21/08/2020 – 21/09/2020 tarihleri arasında askıya çıkarılan, Tire Ġlçesi, KurtuluĢ Mahallesi, 1058 ada 

101 parsele iliĢkin 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı değiĢikliğine, Tire Kaymakamlığı Milli Emlak 

ġefliği tarafından askı süresi içerisinde itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk. E.224350) 

 

 29. Belediye Meclisimizin 17/02/2017 tarihli ve 05.204 sayılı Kararı ile uygun görülerek onanan,                 

Urla ilçesi, Bademler Mahallesi, (Çamlı-UlamıĢ YerleĢmeleri arası) 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı 

doğrultusunda hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisinin; Nazım Ġmar Planı bazında 

değiĢiklik gerektirecek hususlar içerdiği tespit edilmiĢ olup, iletilen plan önerisindeki tespitler, bölgedeki 

bazı alanlarda alınan Mahkeme Kararlarına istinaden yapılan düzenlemeler ile Belediyemiz 

mülkiyetindeki  262 ada, 49 parseldeki düzenlemeyi içeren 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği.  

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk. E.224353) 

 

 30. Buca Belediye Meclisinin 06/08/2020 tarihli ve 2020/94 sayılı Kararı ile uygun görülen; Yaylacık 

Mahallesi 22N3D paftada yer alan ''Park Alanı'' nda 4 m x 4 m ölçülerinde 1 adet Regulatör Alanı 

ayrılması amaçlı, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.  

E.222188) 

 

 31. Buca Belediye Meclisinin 06/08/2020 tarihli ve 2020/95 sayılı Kararı ile uygun görülen; Yıldız 

Mahallesi 21N-IIId imar paftada 7321 ada, 7300 ada ve 7301 adaların ortasında kalan kamuya “Terkli 

Park ve Dinlenme Alanı”nda 4 m x 4 m ölçülerinde 1 adet Regulatör Alanı ayrılması amaçlı, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.222189) 
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 32.  Bornova Belediye Meclisinin 05/08/2020 tarihli ve 185 sayılı kararı ile uygun görülen; Birlik 

Mahallesi 4223 Sokak üzerinde 29 K 1 A paftada 4 m x 4 m ebatlarında 1 adet Regulatör Alanı ayrılması 

amaçlı, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.222190) 

 

 33. Bornova Belediye Meclisinin 05/08/2020 tarihli ve 182 sayılı Kararı ile uygun görülen; Ergene 

Atatürk Mahallesi, 958, 943 ve 956 Sokaklar arasında 32 K IV a (26OIVb) ve 32 K I d (26OIc) 

paftalarında yer alan, yürürlükteki 1/1000 ölçekli uygulama imar planında KAKS:0.60 yapılaĢma 

koĢuluna sahip "Ġlkokul Alanı"nda kalan mülkiyeti Maliye Hazinesine ait 3522 ada, 1 parselin çekme 

mesafelerinin 5 m yapılaĢma koĢullarının TAKS:0.60, ve KAKS:2.00, Ayrık Nizam, 4 kat olarak 

belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.222182) 

 

 34. Konak Belediye Meclisinin 04/08/2020 tarihli ve 97/2020 sayılı Kararı ile uygun görülen;  Göztepe 

Mahallesi, 842 ada, 4 parselin tescil gösteriminin iĢlenmesi ve söz konusu parselin koruma alanının 842 

ada 5 ve 49 parseller, 843 ada 23, 24 ve 25 parseller ile 6404 ada, 3 ve 4 parseller olarak belirlenmesine 

yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin, 2863 sayılı Kültür ve Tabiat 

Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında iĢlem yapılmak üzere görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.222186) 

 

 35. Bayraklı Belediye Meclisinin 07/08/2020 tarihli ve 89 sayılı Kararı ile uygun görülen; Adalet 

Mahallesi, L18a04c4d, L18a04d3c paftada, 1134 ada, 13,14,15 ve 72 no’lu parsellerin kısmen isabet 

ettiği yürürlükteki imar planında Taks:0,30 Kaks:3,00 Hmax: Serbest YapılaĢma KoĢullu "Resmi Tesis 

Alanı" olarak belirlenmiĢ alanın, Taks:0,30 Kaks:3,00 Yençok:15 Kat YapılaĢma KoĢullu "Resmi Kurum 

Alanı (Bayraklı Belediyesi Hizmet Binası)" ibaresinin eklenmesine yönelik hazırlanan 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk. E.224348) 

 

 36. Bayraklı Belediye Meclisinin 04/08/2020 tarihli ve 86 sayılı Kararı ile uygun görülen; Onur 

Mahallesi, 26M-3a ile 26M-2d paftada, yürürlükteki imar planında "Park" olarak belirlenmiĢ kamuya 

terkli alanın bir kısmında "E:1,00 Yençok:2 kat YapılaĢma KoĢullu Belediye Hizmet Alanı (KreĢ)" 

belirlenmesi, buna karĢılık 26M-2a paftada, kısmen Bayraklı Belediyesi mülkiyetinde olan E:1,00 

yapılaĢma koĢullu Belediye Hizmet Alanının bir kısmının "Park" olarak belirlenmesine yönelik 

hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.224132) 

 

 37. Çiğli Belediye Meclisinin 06/08/2020 tarihli, 05/61 sayılı Kararı ile uygun görülen; Küçük Çiğli 

Mahallesi, 27K4C paftada, kamuya terkli yeĢil alan içerisinde 4.00 m x 4.00 m ebatlarında yaklaĢık 16 

m²'lik 1 adet Doğalgaz Bölge Regülatörü yer ayrılması amaçlı 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.224136) 

 

 38. Torbalı Belediye Meclisinin 12/06/2020 tarihli ve 30 sayılı Kararı ile uygun görülen; Ertuğrul 

Mahallesi 304 ada, 1 numaralı parselin batısında kalan yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planında kamuya terkli ''Park Alanı'' olarak belirlenen alan içerisinde 4 m x 4 m ölçülerinde 1 adet 

Regulatör Alanı ayrılması amaçlı 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk. E.224349) 

 

 39. Torbalı Belediye Meclisinin 07/08/2020 tarihli ve 51 sayılı Kararı ile uygun görülen; Ayrancılar 

Mahallesi 498 ada 7 numaralı parselin batısında kalan yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planında kamuya terkli ''Park Alanı'' olarak belirlenen alan içerisinde 4 m x 4 m ölçülerinde 1 adet 

Regulatör Alanı ayrılması amaçlı,  1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisini. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.222192) 

 

 40. Menemen Belediye Meclisinin 06/08/2020 tarihli ve 70 sayılı Kararı ile uygun görülen; Ulucak 

Mahallesi 4333 ada, 1 parselin kuzeyinde bulunan otopark alanında 4.60 m x 7.50 m ebatlarında ve 

Koyundere Mahallesi 3366 ada, 3 parselin güneyinde bulunan yeĢil alanda 3.00 m x 6.00 m ebatlarında 
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Trafo Alanı belirlenmesine iliĢkin hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk. E.224352) 

 

 41. KemalpaĢa Belediye Meclisinin 04/08/2020 tarihli, 05/116 sayılı Kararı ile uygun görülen; Çiniliköy 

Mahallesi 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Önerisi ile Plan Açıklama Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.224135) 

 

 42. KemalpaĢa Belediye Meclisinin 04/08/2020 tarihli ve 05/119 sayılı Kararı ile uygun görülen; 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı'nda "Park (Oyun Alanı)" olarak belirlenmiĢ Armutlu Mahallesi, 7972 

parselde "Belediye Hizmet Alanı (Ġdari, Teknik, Sosyal ve Kültürel Tesis yer alabilir.)" kullanımının 

belirlenmesi talebine iliĢkin 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.224134) 

  

 43.  KemalpaĢa Belediye Meclisinin 04/08/2020 tarihli ve 05/117 sayılı kararı ile uygun görülen; 

Ulucak-Ġstiklal Mahallesi sınırları içerisinde Celal Bayar Bulvarı ile 9232 Sokak arasında kalan park 

içerisinde 4 m x 4 m ölçülerinde 1 adet Regülatör Alanı ayrılması amaçlı, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.222191) 

 

 44. KemalpaĢa Belediye Meclisinin 04/08/2020 tarihli ve 05/123 sayılı Kararı ile uygun görülen; Yukarı 

Kızılca Mahallesi, 119 ada, 1 parsel sayılı taĢınmazın doğusunda bulunan kamuya terkli park alanı 

içerisinde 7.00 m x 5.50 m ebadında toplam 38.50 m²’lik kısmının Trafo Yeri olarak ayrılması amacıyla 

hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.224137) 

 

 45. Menderes Belediye Meclisinin 04/09/2020 tarihli ve 114 sayılı Kararı ile uygun görülen; KemalpaĢa 

Mahallesi, 15M-IId uygulama imar planı paftası, 114, 116, 118 ve 122 Sokakların arasında kalan park 

alanının güney doğusunda 4.00 m x 4.00 m ölçülerinde 1 adet Regülatör Alanı ayrılmasına iliĢkin 

hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.224131) 

 

 46. Urla Belediye BaĢkanlığının 27/08/2020 tarihli ve E.20742 sayılı yazısı ile değerlendirilmek üzere 

Belediyemize iletilen; Kalabak Mahallesi, 4812 ada, 2 ve 3 parsellere (eski Yelaltı Mahallesi, 657 ada 22 

ve 23 parseller) iliĢkin hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk. E.224351) 

 

 47. Bergama Belediye Meclisinin; Ertuğrul Mahallesi ġehit YaĢar Özsürücü ve Çetin Emeç Caddesinin 

Planlı Alanlar Ġmar Yönetmeliği’nin ilgili maddeleri kapsamında, Yönetmelikte belirtilen ticari 

kullanımların zemin katlarda yer alabilmesine yönelik, 06/08/2020 tarihli ve 20/66 sayılı Kararının 

görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.222184) 

 

 48.  Bergama Belediye Meclisinin; Ertuğrul Mahallesi ġehit YaĢar Özsürücü ve Çetin Emeç Caddesinin 

Planlı Alanlar Ġmar Yönetmeliği’nin ilgili maddeleri kapsamında, Yönetmelikte belirtilen ticari 

kullanımların zemin katlarda yer alabilmesine yönelik, 06/08/2020 tarihli ve 20/70 sayılı Kararının 

görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.222183) 

 

 49. Kiraz Belediye Meclisinin 19/06/2020 tarihli ve 60/5 sayılı Kararı ile uygun görülen Ġstiklal 

Mahallesi 31 ada, 16 parselin batısındaki Park Alanında 6.00 m x 3.00 m ebadında toplam 18 m²'lik 

Trafo Alanı belirlenmesi ile Yeni Mahalle 102 ada 1 parselde 6.00 m x 3.00 m ebadında toplam 18 m²'lik 

Trafo Alanı belirlenmesine yönelik 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı değiĢikliği önerileri. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.224133) 
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VI. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 1. Konak ilçesi, Kemeraltı Bölgesi Altyapı Ortak Hizmet Kanalı Uygulama Projesi” kapsamında Havra 

Sokak’ta yapılacak düzenleme çalıĢmaları için Türk Telekom’a ait hatların kablo kanalları içine deplase 

iĢlemi nedeniyle Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Türk Telekomünikasyon A.ġ arasında imzalanmak 

üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Taslak Protokol”ün görüĢülmesi. (Fen ĠĢl. 

Dai.BĢk.E.225906) 

 

 VII. ĠHTĠSAS KOMĠSYONLARINDAKĠ BAġKANLIK ÖNERGELERĠNĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Belediye Meclisimizin 17/07/2020 tarihli ve 05.487 sayılı Kararı ile uygun görülerek onanan ve 

11.08.2020-09.09.2020 tarihleri arasında askıya çıkarılan, KarĢıyaka ilçesi, Atakent Mahallesi, 9846 ada 

1 parselin "Özel Eğitim Alanı" ve "Park ve YeĢil Alan" olarak düzenlenmesine yönelik, 1/5000 ölçekli 

Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliğine Ġbrahim Naki AVġAR tarafından askı süresi içerisinde yapılan itirazın 

incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.204470) 

 

 2. Belediye Meclisimizin 17.07.2020 tarih ve 05.487 sayılı kararı ile uygun görülerek onanan ve 

11.08.2020-09.09.2020 tarihleri arasında askıya çıkarılan, KarĢıyaka Ġlçesi, Atakent Mahallesi, 9846 ada 

1 parselin "Özel Eğitim Alanı" ve "Park ve YeĢil Alan" olarak düzenlenmesine yönelik, 1/5000 ölçekli 

Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliğine Mimarlar Odası tarafından askı süresi içerisinde yapılan itirazın 

incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.204472) 

 

 3. Belediye Meclisimizin 17.07.2020 tarih ve 05.487 sayılı kararı ile uygun görülerek onanan ve 

11.08.2020-09.09.2020 tarihleri arasında askıya çıkarılan, KarĢıyaka Ġlçesi, Atakent Mahallesi, 9846 ada 

1 parselin "Özel Eğitim Alanı" ve "Park ve YeĢil Alan" olarak düzenlenmesine iliĢkin 1/5000 ölçekli 

Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliğine; önerge eki listede isimleri bulunan kiĢiler tarafından askı süresi 

içerisinde yapılan itirazların incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.204469) 

 

 4. Ġzmir ili sınırları içerisinde yaĢayan vatandaĢlarımızın mal ve can güvenliğinin sağlanması, 

hayvanlardan insanlara geçebilecek hastalıkların önlenerek halk sağlığının korunması, hayvanlara iyi ve 

uygun muamele edilmesini temin etmek (hayvan refahının sağlanması), hayvanların acı, ıstırap ve eziyet 

çekmelerine karĢı en iyi Ģekilde korunmalarını, her türlü mağduriyetinin giderilmesini sağlamak, sokak 

hayvanlarının sağlık, üreme, denetimi, planlı kısırlaĢtırılması konu baĢlıklarında BüyükĢehir Belediyesi 

bünyesinde koordinasyon sağlanması amacıyla Sokak Hayvanları Koruma Komisyonu ÇalıĢma 

Önergesine yönelik Yazılı Önerge. (BüyükĢehir Belediyesi Meclis Üyeleri Aybars YILDIRIM, Sıla ĠLGĠ 

AKKAġ, Raife KARABATAK, Bülent SÖZÜPEK, Ġbrahim Halil KILIÇ, Erol ÇOMAK, Fikret 

MISIRLI E.123219) 

 

 VIII. KOMĠSYONLARDAN GELEN RAPORLARIN GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 1. Ġlimiz genelinde hayvancılık önemli bir gelir kaynağı olup, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin de 

hayvancılığa destek verdiği göz önüne alınarak “Tarım ve Orman Komisyonu” isminin hayvancılık 

ibaresinin eklenerek Komisyonun isminin “Tarım, Orman ve Hayvancılık Komisyonu” olarak 

değiĢtirilmesine yönelik Yazılı Önergenin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Tarım ve Orman 

Komisyonu Raporu. (BüyükĢehir Belediye Meclis Üyesi Ġsmail EKEROĞLU. E.123134) 

 

 2. Çocukların bedensel ve zihinsel geliĢimini arttırmak amacıyla sokak oyunları, park alanı yapılması, 

yerlerinin belirlenmesi, çocukların internet oyunlarından uzaklaĢıp sosyalleĢmeleri adına önem taĢımakta 

olup, anılan konuda gerekli çalıĢmaların yapılmasına yönelik Yazılı Önergenin; “Konunun ilgili 

müdürlüklerce çalışılarak, belirlenen sokak oyunlarının fiziksel koşulları uygun parklarda hayata 

geçirilmesi” Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Aile ve Çocuk 

Komisyonu Raporu. (BüyükĢehir Belediye Meclis Üyeleri Dolunay BAYER, ġamil Sinan AN. 

E.123125) 
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 3. Kadın kimliğinin “Topluma çeĢitli yönlerden katkıları, geleceği Ģekillendirme sürecinde ürettikleri ve 

eĢitlik ” ana baĢlığı altında, topluma hizmet vermiĢ kadın kimlikleri de yansıtılarak kadının toplum 

içinde hak ettiği yeri bulmasına yönelik farkındalık ve bellek oluĢturmak, tarihe ıĢık tutmak ve kültür 

sanat alanında Ġzmir’in kadın dostu kent kimliğini vurgulamak, turizme katkı sağlamak amacıyla Ġzmir 

Kent Kadın Müzesi kurulmasına yönelik Yazılı Önergenin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor – Toplumsal Cinsiyet EĢitliği Komisyonları Raporu. (BüyükĢehir 

Belediye Meclis Üyeleri Nilay KÖKKILINÇ, Sıla ĠLGĠ AKKAġ E.123120) 

 

 4. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Yapı ĠĢleri Dairesi BaĢkanlığı tarafından hazırlanan “Yapı ĠĢleri Dairesi 

BaĢkanlığı ÇalıĢma Usul ve Esasları Hakkında Yönetmelik Taslağı”nın oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Yapı ĠĢl.Dai.BĢk.E.200270) 

 

 5. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Ġklim DeğiĢikliği ve Çevre Koruma Kontrol Dairesi BaĢkanlığı 

tarafından hazırlanan “Ġklim DeğiĢikliği ve Çevre Koruma Kontrol Dairesi BaĢkanlığı ÇalıĢma Usul ve 

Esasları Hakkında Yönetmelik Taslağı”nın oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk - Çevre ve 

Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġklim DeğiĢikliği ve Çev. Kor. Kont.Dai.BĢk.E.184818) 

 

 6. Belediyemiz HemĢehri ĠletiĢim Merkezinde 27/02/2020 tarihli ve 79832 sayı ile kayıtlı elektronik 

posta baĢvurusuna konu; Menderes ilçesi, Orta Mahallesinde bulunan mevcut 1042 no’lu Sokağa “Köy 

Enstitüleri” isminin verilmesi talebinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Hukuk Komisyonu 

Raporu. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.197328) 

 

 7. Belediye Meclisimizin 13/03/2015 tarihli ve 05.278 sayılı Kararıyla kabul edilen Protokol’ün 

güncellenmesine yönelik, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Konak Çınarlı Mesleki ve Teknik Anadolu 

Lisesi arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Sosyal Prj.Dai.BĢk.E.202818) 

 

 8. Belediye Meclisimizin 15/08/2019 tarihli ve 05.657 sayılı Kararı ile kabul edilen ve Sosyal Hizmetler 

Dairesi BaĢkanlığınca revize edilerek, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Ġzmir Kitap ve Kırtasiyeciler 

Esnaf Odası arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “ĠĢ Birliği Protokolü”nün 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor 

Komisyonları Raporu. (Sosyal Hiz. Dai.BĢk.E.197312) 

 

 9. 20 Kasım Dünya Çocuk Hakları Günü kapsamında; 9. Uluslararası Çocuk Hakları Film Festivalinin 

Belediyemiz ile Çocuk Hakları Kültür Sanat Derneği iĢ birliği içerisinde yapılabilmesi amacıyla Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi ile Çocuk Hakları Kültür Sanat Derneği arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve 

önerge ekinde yer alan Protokol’ün oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Aile ve Çocuk – 

Avrupa Birliği ve DıĢ iliĢkiler – Kent Konseyi Komisyonları Raporu.(Sosyal Proj. Dai.BĢk.E.204481) 

 

 10. “Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Engelsizizmir Kırmızı Bayrak Komisyonu Yönetmeliği” 

doğrultusunda oluĢturulan Kırmızı Bayrak Komisyonunun 13 Ağustos 2020 tarihinde gerçekleĢtirilen 

toplantısında; yapılan denetleme ve değerlendirme sonucunda ĠZELMAN Tam Otomatik Otopark 

Hizmet Binasına 3 (üç) yıldızlı Kırmızı Bayrak verilmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Engelsiz Ġzmir Komisyonu Raporu. (Sosyal Prj.Dai.BĢk.E.190363) 

 

 11. “Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Engelsizizmir Kırmızı Bayrak Komisyonu Yönetmeliği” 

doğrultusunda oluĢturulan Kırmızı Bayrak Komisyonunun 04/09/2020 tarihinde gerçekleĢtirilen 

toplantısında; yapılan denetleme ve değerlendirme sonucunda Yüksel Rot Balans Binasına 3 (üç) yıldızlı 

ve Ġzmir Mimarlık Merkezine 2 (iki) yıldızlı Kırmızı Bayrak verilmesinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Engelsiz Ġzmir Komisyonu Raporu. (Sosyal Prj.Dai.BĢk.E.197324) 

 

 12. Bergama Kozluca YAS Damla Sulama Tesisi ile Dikili Ġlçesi YahĢibey Mahallesi Damla Sulama 

Tesisine iliĢkin; tahsis amacı değiĢikliği iĢlemleri gerçekleĢtirilmeden meralık vasfı dıĢında kullanılması 

mümkün olmadığından “Kamu Yatırımı” kapsamında karar alınması hususunun oybirliği ile uygun 
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bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Tarım ve Orman – Hukuk Komisyonları Raporu. (Tarımsal 

Hiz.Dai.BĢk.E.144088) 

 

 13. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Devlet Tiyatroları Opera ve Balesi ÇalıĢanları YardımlaĢma Vakfı 

(TOBAV) arasında karĢılıklı yükümlülükler ve koĢulları belirlemesi amacıyla imzalanmak üzere 

hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün “5393 sayılı Belediye Kanununun 75. Maddesinin     

c bendi gereğince Valilik izni alındıktan sonra” Ģeklindeki müĢterek görüĢ doğrultusunda oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları Raporu. (Kültür ve 

Sanat Dai.BĢk.E.190362) 

 

 14. VatandaĢlarımızın mağdur olmaması için ilçe bazında arızalı olan, plakaları daha sonra belirlenecek 

kara taĢıtı ve iĢ makinelerinin bakım onarımlarının Belediyemiz tarafından bedelsiz olarak yapılarak faal 

hale getirilmesi ve aynı zamanda söz konusu araçların bulunduğu ilçedeki BüyükĢehir Belediyesi 

hizmetlerinde de kullanılabilmesine yönelik, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi BaĢkanlığı ile Seferihisar 

Belediye BaĢkanlığı arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Ortak Hizmet 

Protokolü”nün yapılabilmesi ve giderlerinin Makine Ġkmal Bakım ve Onarım Dairesi BaĢkanlığı 

Otomotiv ġube Müdürlüğü Bütçesinin 03.7.3.03 ve 03.7.3.04 bütçe kodlarından ödenebilmesinin 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk Komisyonları Raporu. (Makine 

Ġkm.Bkm.ve Onr.Dai.BĢk.E.190371) 

 

 15. UlaĢım Planlama ġube Müdürlüğü talebi doğrultusunda; 15 adet Elektrikli Bisiklet satın alınması ve 

elektrikli bisikletlerin T-Cetveline eklenebilmesine yönelik için 13/03/2020 tarihli ve 05.330 sayılı 

Meclis Kararı kapsamında yapılan ihalede geçerli teklifin çıkmaması ve bu nedenle ihalenin iptal 

edilmesi üzerine; UlaĢım Planlama ġube Müdürlüğü sürdürülebilir ulaĢım ve ulaĢımda entegrasyon 

çalıĢmalarında kullanılmak üzere “3 adet 3 Tekerlekli Elektrikli Gezi Bisikleti, 5 adet 3 Tekerlekli 

Elektrikli Bisiklet Taksi, 2 adet 3 Tekerlekli Ön Kutulu Elektrikli Bisiklet (kargo bisiklet) ve 10 adet      

2 Tekerlekli Elektrikli Bisiklet olmak üzere toplamda 20 adet Elektrikli Bisiklet alınması talebini iletmiĢ 

olup, mevcut Meclis Kararımıza ilave 5 adet Elektrikli Bisiklet ile, toplam 20 adet Elektrikli Bisikletin 

Makine Ġkmal Bakım ve Onarım Dairesi BaĢkanlığımızca Makine Ġkmal ġube Müdürlüğümüzün 

06.1.4.01 Kara TaĢıtı Alımları bütçe kodundan satın alınması ve T-Cetveline eklenmesinin oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk – UlaĢım Komisyonları Raporu.(Makine 

Ġkm.Bak.On.Dai. BĢk.E.200263) 

 

 16. 22/02/2018 tarihli ve 30340 sayılı Resmi Gazete’de yayımlanarak 15/09/2018 tarihinde yürürlüğe 

giren Otopark Yönetmeliğinin Geçici 4. madde uygulamasının 31/12/2020 tarihine kadar uzatıldığı 

dikkate alındığında, 15/09/2018 tarihinde yürürlüğe giren Otopark Yönetmeliği ile Ġzmir BüyükĢehir 

Belediye Meclisinin 11/02/2019 tarihli ve 97509404.301.05.106 sayılı Kararıyla onaylanan, Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi Otopark Yönetmeliği Uygulama Esaslarına göre düzenlenecek yapı ruhsatı 

iĢlemlerinde uygulanmak üzere, Bayraklı ilçesi, BY-16 ve BY-19 Bölgesel Otopark Alanlarında 

uygulanacak yeni birim Otopark Bedelleri ile Urla ilçesi ilave (Gülbahçe Mahallesi) UR-23, UR-24, UR 

25 ve UR-26 no’lu Bölgesel Otopark Alan Sınırları ve Birim Otopark Bedellerine yönelik, önerge ekinde 

yer alan Tabloları ile Otopark Bölgeleme Haritalarının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve 

Bütçe – UlaĢım – Tüketiciyi Koruma Komisyonları Raporu. (Yapı Kont. Dai.BĢk.E.196194)  

 

 17. Konak ilçesi, Selimiye Mahallesi, 480 ada, 37 parsel no’lu taĢınmazın malikleri tarafından Ġzmir 7. 

Asliye Hukuk Mahkemesinin 2016/38 Esas ve 2017/453 sayılı Kararının, ilgili Tapu Müdürlüğünde 

uygulatılması sonucu ifrazen oluĢan 480 ada, 47 parseldeki (2,58 m² x 10.588,00-TL=27.317,04-TL) 

Jeff PRĠMUS'a ait 9/335 hisse ile 480 ada, 47 parseldeki (2,58 m² x 10.588,00-TL=27.317,04-TL) 

Henriet LEVĠ'ye ait 9/335 arsa paylarının, yol olarak terkini ve her türlü takyidattan ari olarak 

Belediyemize rızaen devretmeleri karĢılığında toplam (5,16 m² x 10.588,00=54.634,08-TL) 54.634,08-

TL kamulaĢtırmasız el atma bedelinin tarafına ödenmesi hususunun “Talepçiler ile idare arasında henüz 

yargısal bir ihtilaf bulunmadığı için, Meclisimizin sulh yetkisini kullanacağı yasal bir zemin 

bulunmamakla talep edilen bedelin ödenmesine ilişkin önerge oybirliği ile uygun bulunmamıştır.” 

Ģeklindeki müĢterek görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Plan ve Bütçe – 
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Hukuk Komisyonları Raporu. (Emlak Yön. Dai.BĢk.E.200254) 

 

 18. 5216 sayılı Yasa kapsamında yetki alanımız dâhilinde bulunan 30 Ġlçe Belediyemizce yürütülen her 

türlü yapı izinlendirme iĢlemlerinin hızlandırılması ve tüm ilçelerde uygulamaların aynı Ģekilde 

yürütülmesinin sağlanması amacıyla Yapı Kontrol Dairesi BaĢkanlığınca yeniden düzenlenen Kontrol 

Formlarının Sayın Meclisimizce tetkiki ile karara bağlanması’nın oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonları Raporu. (Yapı Kont. Dai.BĢk.E.202819) 

 

 19. Belediyemiz yatırımı olan “Ġl Sınırları Ġçindeki UlaĢım Yollarında Asfalt Kaplanması, Yol ve ĠnĢaat 

Bakım Onarım ve Yenileme Yapılması ĠĢi” kapsamında, “Menemen ilçesi, 1. Cadde Üzeri Bisiklet Yolu 

ve Kaldırım Düzenleme ÇalıĢmaları ĠĢi”nde yol güzergâhında kalan, Türk Telekom’a ait haberleĢme 

hattının deplasmanları Türk Telekom tarafından yapılmıĢ olup, söz konusu deplasman bedelinin 

ödenmesi talebinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Fen 

ĠĢl. Dai.BĢk.E.197323) 

 

 20. S.S. Selçuk Efes Tarımsal Kalkınma Kooperatifinin talebi doğrultusunda, Belevi Mahallesindeki 

üyelerinden manda sütü toplayan Kooperatifin 1 adet (500 lt) Sabit Süt Soğutma Tankının 

karĢılanmasına yönelik, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile S.S Selçuk Efes Tarımsal Kalkınma Kooperatifi 

arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokol’ün oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe - Hukuk – Kooperatifler Komisyonları Raporu.  (Tarımsal Hiz.Dai. 

BĢk. E.205557) 

 

 21. S.S Gereli Köyü Tarımsal Kalkınma Kooperatifinin talebi doğrultusunda, üreticinin sütünün iĢlenmiĢ 

ürün haline dönüĢtürülmesi, daha kaliteli sağlıklı ürün elde edilebilmesi adına gerektiği zaman sütün 

beklemesi için 15.000 litre kapasiteli Süt Ġzole (Bekletme) Tankı ihtiyacına yönelik, Ġzmir BüyükĢehir 

Belediye BaĢkanlığı ile S.S. Gereli Köyü Tarımsal Kalkınma Kooperatifi arasında imzalanmak üzere 

hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve 

Bütçe – Hukuk – Kooperatifler Komisyonları Raporu. (Tarımsal Hiz.Dai.BĢk.E.200262) 

 

 22. Bornova Belediye Meclisinin; Bornova Belediyesi 2020 yılı için “Proje Tetkik Ücreti”nin Tribün 

adet baĢına 250.000,00-TL (KDV dâhil)” olarak belirlenmesine yönelik, 05/08/2020 tarihli ve 174 sayılı 

Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu.(Yazı ĠĢleri ve 

Kararlar Dai.BĢk.E.190359) 

 

 23. Karaburun Belediye Meclisinin; Karaburun Belediye BaĢkanlığı Hesabına aktarıldığı tespit edilen, 

ek finansman kaynağı olarak alınan iç borçlanmanın (2.190.000-TL) Karaburun Belediyesi muhasebe 

hesaplarında bulunan, “300 hesap kodu diğer bankalardan alınan krediler” hesaplarına alınması ve 

Karaburun Belediyesi 2020 Mali Yılı Bütçesindeki ilgili kalemine toplam 1.500.000-TL ek ödenek 

verilmesine yönelik, 07/08/2020 tarihli ve 82 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢleri ve Kararlar Dai.BĢk.E.197325) 

 

 24. Bornova Belediye Meclisinin; Bornova Belediyesi Tiyatro Müdürlüğü ve Fen ĠĢleri Müdürlüğünden 

toplam 5.641.654,25-TL'lik ödeneğin önerge eki listede belirtilen harcama kalemlerine; Tiyatro 

Müdürlüğünün Harcama Kaleminden 391.049,28-TL'lik ödeneğin Personel Giderleri Kalemine 

aktarılmasına yönelik, 05/08/2020 tarihli ve 175 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢleri ve Kararlar Dai.BĢk.E.190360) 

 

 25. Balçova Belediye Meclisinin; Balçova Belediyesi Ġmar Müdürlüğüne 1.405.000,00-TL aktarma 

yapılmasına yönelik, 10/08/2020 tarihli ve 45 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢleri ve Kararlar Dai.BĢk.E.195308) 

 

 26. Balçova Belediye Meclisinin; Balçova Belediyesi Sosyal Yardım ĠĢleri Müdürlüğüne 250.000,00-TL 

aktarma yapılmasına yönelik, 10/08/2020 tarihli ve 46 sayılı Kararının oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kararlar Dai.BĢk.E.190373) 
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 27. Balçova Belediye Meclisinin; Balçova Belediyesinin önerge eki listede 11 kalemde kaynağını 

belirttiği 7.930.000,00-TL tutarındaki ek bütçe talebine yönelik, 04/09/2020 tarihli ve 53 sayılı Kararının 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kararlar 

Dai.BĢk.E.202822) 

 

 28. Tire Belediye Meclisinin; Tire Belediyesi 2020 Mali Yılı Bütçesinde görülen ihtiyaç üzerine önerge 

ekinde belirtilen aktarma listesindeki tertipler arasında toplam 678.500,00-TL aktarma yapılmasına 

yönelik, 05/08/2020 tarihli ve 79 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve 

Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar. Dai. BĢk.E.200249) 

 

 29. Bayındır Belediye Meclisinin; Bayındır Belediyesi Fen ĠĢleri Müdürlüğüne önerge eki tabloda 

belirtilen tertiplerine toplam 2.250.000,00-TL aktarma yapılmasına yönelik, 07/08/2020 tarihli ve 120 

sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu.                 

(Yazı ĠĢleri ve Kararlar Dai.BĢk.E.197326) 

 

 30. KarĢıyaka Belediye Meclisinin; Fonksiyonel Sınıflandırmanın Birinci Düzeyleri arasında toplam 

3.091.000,00-TL aktarma yapılmasına yönelik, 01/09/2020 tarihli ve 111 sayılı Kararının oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kararlar 

Dai.BĢk.E.200905) 

 

 31. ÖdemiĢ Belediye Meclisinin; 2020 Yılı Ücret Tarifesinin (KDV dâhil) 19,00-TL/saat olarak 

belirlenmesine yönelik, 06/07/2020 tarihli ve 55 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢleri ve Kararlar Dai.BĢk.E.190361) 

 

 32. Bergama Belediye Meclisinin; Bergama Belediyesi Temizlik ĠĢleri Müdürlüğüne 1.000.000,00-TL 

aktarma yapılmasına yönelik, 06/08/2020 tarihli ve 20/77 sayılı Kararının oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢleri ve Kararlar Dai.BĢk.E.195307) 

 

 33. Buca Belediye Meclisinin; Buca Belediyesi 2020 Mali Yılı Gider Bütçesinin önerge eki tabloda 

belirtilen tertiplerine 5.500.000,00-TL aktarma yapılmasına yönelik, 07/08/2020 tarihli ve 2020/97 sayılı 

Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve 

Kararlar Dai.BĢk.E.190375) 

 

 34. Mülkiyeti Belediyemize ait, 31/08/2020 tarihinde süresi sona eren, Mimar Sinan Mahallesi, 9 Eylül 

Meydanı No:9/70 Konak/ĠZMĠR adresindeki Kültürpark Yeraltı Otoparkı’nın iĢletme hakkının, Belediye 

Meclisince belirlenecek süre ve bedel ile önerge eki Protokol hükümleri doğrultusunda ĠZELMAN 

A.ġ'ye devri hususunun; “5 yıllığına, otoparktan elde edilen gelirin %30‟u bedel ile işletme hakkının 

önerge eki Protokol hükümleri kapsamında İZELMAN A.Ş‟ye devredilmesi” Ģeklindeki müĢterek görüĢ 

doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe -  Hukuk - ġirketler 

Komisyonları Raporu. (Emlak Yön. Dai.BĢk.E.197316) 

 

 35.  Mülkiyeti Belediyemize ait, 31/08/2020 tarihinde süresi sona eren, Bahriye Üçok Mahallesi, 836 

Sokak No:40 KarĢıyaka/ĠZMĠR adresindeki yeraltı otoparkının iĢletme hakkının, Belediye Meclisince 

belirlenecek süre ve bedel ile önerge eki Protokol hükümleri doğrultusunda ĠZELMAN A.ġ'ye devri 

hususunun; “5 yıllığına, otoparktan elde edilen gelirin %30‟u bedel ile işletme hakkının önerge eki 

Protokol hükümleri kapsamında İZELMAN A.Ş‟ye devredilmesi” Ģeklindeki müĢterek görüĢ 

doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe -  Hukuk - ġirketler 

Komisyonları Raporu. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.197319) 

 

 36. Mülkiyeti Belediyemize ait, 31/08/2020 tarihinde süresi sona eren, Alsancak Mahallesi, 1475 Sokak 

No:2A Konak/ĠZMĠR adresindeki Alsancak Katlı Otoparkı’nın iĢletme hakkının, Belediye Meclisince 

belirlenecek süre ve bedel ile önerge eki Protokol hükümleri doğrultusunda ĠZELMAN A.ġ'ye devri 

hususunun; “5 yıllığına, otoparktan elde edilen gelirin %30‟u bedel ile işletme hakkının önerge eki 
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Protokol hükümleri kapsamında İZELMAN A.Ş‟ye devredilmesi” Ģeklindeki müĢterek görüĢ 

doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk – ġirketler 

Komisyonları Raporu. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.197321) 

 

 37. Mülkiyeti Belediyemize ait, 31/08/2020 tarihinde süresi sona eren, Fatih Mahallesi, BirleĢmiĢ 

Milletler Caddesi No:48/A Konak/ĠZMĠR adresindeki otoparkın iĢletme hakkının, Belediye Meclisince 

belirlenecek süre ve bedel ile önerge eki Protokol hükümleri doğrultusunda ĠZELMAN A.ġ'ye devri 

hususunun; “5 yıllığına, otoparktan elde edilen gelirin %30‟u bedel ile işletme hakkının önerge eki 

Protokol hükümleri kapsamında İZELMAN A.Ş‟ye devredilmesi” Ģeklindeki müĢterek görüĢ 

doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk – ġirketler 

Komisyonları Raporu. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.197317) 

 

 38. Mülkiyeti Belediyemize ait, 31/08/2020 tarihinde süresi sona eren, Ergene Mahallesi, 554 Sokak 

No:5 Bornova/ĠZMĠR adresindeki Bornova Katlı Otoparkının iĢletme hakkının, Belediye Meclisince 

belirlenecek süre ve bedel ile önerge eki Protokol hükümleri doğrultusunda ĠZELMAN A.ġ'ye devri 

hususunun; “5 yıllığına, otoparktan elde edilen gelirin %30‟u bedel ile işletme hakkının önerge eki 

Protokol hükümleri kapsamında İZELMAN A.Ş‟ye devredilmesi” Ģeklindeki müĢterek görüĢ 

doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk – ġirketler 

Komisyonları Raporu. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.197313) 

 

 39. Mülkiyeti Belediyemize ait, 31/08/2020 tarihinde süresi sona eren, Sakarya Mahallesi, Akçay 

Caddesi No:33 Gaziemir/ĠZMĠR adresindeki otoparkın iĢletme hakkının, Belediye Meclisince 

belirlenecek süre ve bedel ile önerge eki Protokol hükümleri doğrultusunda ĠZELMAN A.ġ'ye devri 

hususunun; “5 yıllığına, otoparktan elde edilen gelirin %30‟u bedel ile işletme hakkının önerge eki 

Protokol hükümleri kapsamında İZELMAN A.Ş‟ye devredilmesi” Ģeklindeki müĢterek görüĢ 

doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk – ġirketler 

Komisyonları Raporu. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.197318) 

 

 40. Mülkiyeti Belediyemize ait, 31/08/2020 tarihinde süresi sona eren, Konak Mahallesi, Milli 

Kütüphane Caddesi No:41 Konak/ĠZMĠR adresindeki Konak Katlı Otoparkının iĢletme hakkının, 

Belediye Meclisince belirlenecek süre ve bedel ile önerge eki Protokol hükümleri doğrultusunda 

ĠZELMAN A.ġ'ye devri hususunun; “5 yıllığına, otoparktan elde edilen gelirin %30‟u bedel ile işletme 

hakkının önerge eki Protokol hükümleri kapsamında İZELMAN A.Ş‟ye devredilmesi” Ģeklindeki 

müĢterek görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk – 

ġirketler Komisyonları Raporu. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.197320) 

 

 41. Mülkiyeti Belediyemize ait, 31/08/2020 tarihinde süresi sona eren, Bostanlı Mahallesi, ġehitler 

Bulvarı No:167 KarĢıyaka/ĠZMĠR adresindeki katlı otoparkın iĢletme hakkının, Belediye Meclisince 

belirlenecek süre ve bedel ile önerge eki Protokol hükümleri doğrultusunda ĠZELMAN A.ġ'ye devri 

hususunun; “5 yıllığına, otoparktan elde edilen gelirin %30‟u bedel ile işletme hakkının önerge eki 

Protokol hükümleri kapsamında A.Ş‟ye devredilmesi” Ģeklindeki müĢterek görüĢ doğrultusunda 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk – ġirketler Komisyonları Raporu. 

(Emlak Yön.Dai.BĢk.E.197315) 

 

 42. Mülkiyeti Belediyemize ait, 31/08/2020 tarihinde süresi sona eren, Bahariye Mahallesi, Latife 

Hanım Sokak No:5 KarĢıyaka/ĠZMĠR adresindeki otoparkın iĢletme hakkının, Belediye Meclisince 

belirlenecek süre ve bedel ile önerge eki Protokol hükümleri doğrultusunda ĠZELMAN A.ġ'ye devri 

hususunun; “5 yıllığına, otoparktan elde edilen gelirin %30‟u bedel işletme hakkının önerge eki 

Protokol hükümleri kapsamında İZELMAN A.Ş‟ye devredilmesi” Ģeklindeki müĢterek görüĢ 

doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk – ġirketler 

Komisyonları Raporu. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.197314) 

 

 43. Mülkiyeti Belediyemize ait, 31/08/2020 tarihinde süresi sona eren, Akdeniz Mahallesi, Mimar 

Kemalettin Caddesi No:7/1001 Konak/ĠZMĠR adresindeki katlı otoparkın iĢletme hakkının, Belediye 
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Meclisince belirlenecek süre ve bedel ile önerge eki Protokol hükümleri doğrultusunda ĠZELMAN 

A.ġ'ye devri hususunun; “5 yıllığına, otoparktan elde edilen gelirin %30‟u bedel ile işletme hakkının 

önerge eki Protokol hükümleri kapsamında İZELMAN A.Ş.‟ye devredilmesi” Ģeklindeki müĢterek görüĢ 

doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk – ġirketler 

Komisyonları Raporu. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.197322) 

 

 44. Belediye Meclisimizin 12/10/2015 tarihli ve 05.980 sayılı Kararıyla uygun görülerek onanan, 

Belediyemizin 2015-2020 Yıllarını kapsayan 9. BeĢ Yıllık Ġmar Programının süresi tamamlanmak üzere 

olduğundan, 9. BeĢ Yıllık Ġmar Programındaki konulardan dönemi içinde gerçekleĢtirilemeyen konular 

ile 2015-2020 yılları arasında imar programına ek olarak alınan konuların gerçekleĢtirilemeyenlerinin 

aktarılmasıyla ve imar planında yapılan değiĢiklikler ile imar planından kaldırılmıĢ olan konuların da 

programdan çıkarılmasıyla yeniden hazırlanan Belediyemizin 2020-2025 yıllarını kapsayan 10. BeĢ 

Yıllık Ġmar Programının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.197329) 

 

 45. Buca Belediye Meclisinin; yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planına göre kısmen yolda, 

kısmen “YeĢil Alan”da ve kısmen de “Otopark Alanı”nda kalmakta olan Kızılçullu Mahallesi, 21M2A 

pafta, 40525 ada, 7 parselde kayıtlı taĢınmazın zemin ve zemin üstü kamulaĢtırılmasının, Buca 

Belediyesinin 2020-2024 yıllarını kapsayan VII. BeĢ Yıllık Ġmar Programına ek olarak alınmasına 

yönelik, 02/07/2020 tarihli ve 61 sayılı Kararının; Ġlçe Belediyelerinin imar programlarına iliĢkin olarak 

alınan Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisinin 14/06/2013 tarihli ve 05.863 sayılı Kararı doğrultusunda 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.166890) 

 

 46. Buca Belediye Meclisinin; yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planına göre kısmen yolda, 

kısmen de “YeĢil Alan”da kalmakta olan Buca ilçesi, Kocatepe Mahallesi, 22N4B pafta, 38887 ada, 7 

parselde kayıtlı taĢınmazın zemin ve zemin üstü kamulaĢtırılmasının, Buca Belediyesinin 2020-2024 

yıllarını kapsayan VII. BeĢ Yıllık Ġmar Programına ek olarak alınmasına yönelik, 02/07/2020 tarihli ve 

59 sayılı Kararının; Ġlçe Belediyelerinin imar programlarına iliĢkin olarak alınan Ġzmir BüyükĢehir 

Belediye Meclisinin 14/06/2013 tarihli ve 05.863 sayılı Kararı doğrultusunda oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.166889) 

 

 47. Buca Belediye Meclisinin; yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planına göre kısmen yolda, 

kısmen  “Park Alanı”nda kalmakta olan Buca ilçesi, Sakarya Mahallesi, 22M2C pafta, 38232 ada, 9 

parselde kayıtlı taĢınmaz üzerindeki yapının zemin üstü kamulaĢtırılmasının, Buca Belediyesinin 2020-

2024 yıllarını kapsayan VII. BeĢ Yıllık Ġmar Programına ek olarak alınmasına yönelik, 02/07/2020 

tarihli ve 60 sayılı Kararının; Ġlçe Belediyelerinin imar programlarına iliĢkin olarak alınan Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye Meclisinin 14/06/2013 tarihli ve 05.863 sayılı Kararı doğrultusunda oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.166891) 

 

 48. Ġzmir Tarih Projesi kapsamında kalan ve Bakanlar Kurulu Kararı ile yenileme alanı ilan edilen; 

Konak ilçesi, Alireis Mahallesi, 1563 ada, 18 parselin 220 m²'lik kısmının Belediyemizce 

kamulaĢtırılması amacıyla Belediyemizin 2015-2020 yıllarını kapsayan 9. BeĢ Yıllık Ġmar Programına 

ek olarak alınmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.190369) 

 

 49. Yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında, MithatpaĢa Caddesinde kalması nedeniyle 

taĢınmaz malikleri tarafından Belediyemize uzlaĢma baĢvurusunda bulunulan, Konak ilçesi,                        

1. Karantina Mahallesi, 719 ada, 8 parselin kısmen kamulaĢtırılması amacıyla, Belediyemizin                   

2015-2020 Yıllarını kapsayan 9. BeĢ Yıllık Ġmar Programına ek olarak alınmasının oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu.  (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.190367) 
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 50. Yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında MithatpaĢa Caddesinde kalması nedeniyle 

taĢınmaz malikleri tarafından Belediyemize uzlaĢma baĢvurusunda bulunulan, Konak ilçesi,                         

1. Karantina Mahallesi, 725 ada, 30 parselin kısmen kamulaĢtırılması amacıyla, Belediyemizin                   

2015-2020 Yıllarını kapsayan 9. BeĢ Yıllık Ġmar Programına ek olarak alınmasının oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.190368) 

 

 51. Emlak Yönetimi Dairesi BaĢkanlığının 22/06/2020 tarihli ve 124737 sayılı yazısıyla talep edilen; 

Bayındır ilçesi, Hasköy Mahallesi ile Tire ilçesi, Yeniçiftlik Mahallesi arasındaki ulaĢım bağlantısını 

sağlayan köprünün yenilenmesi için Küçük Menderes Nehri TaĢıt Köprüsü Yapımı Projesi kapsamında, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında güzergâha isabet eden Ģahıs mülkiyetindeki 130 ada, 2 parselin 

452.992 m², 131 ada, 2 parselin 1456.081 m² kısmı ve hazine + Ģahıs mülkiyetindeki 130 ada, 4 parselin 

747.717 m² kısmının yol kullanımı amacıyla kamulaĢtırılması için Belediyemizin 2015-2020 yıllarını 

kapsayan 9. BeĢ Yıllık Ġmar Programına ek olarak alınmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk. E.131043) 

 

 52. Yürürlükteki 1/25000 ölçekli Çevre Düzeni Planında "Tarım Alanı" kullanımında kalan Urla Ġlçesi, 

Kalabak Mahallesi, 4607 ada, 27 parselin "Kentsel GeliĢme Alanı" olarak düzenlenmesine yönelik Ġzmir 

Manisa Planlama Bölgesi 1/100000 ölçekli Çevre Düzeni Planı doğrultusunda sunulan Ġzmir BüyükĢehir 

Bütünü 1/25000 ölçekli Çevre Düzeni Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına 

iliĢkin, Ġmar ve Bayındırlık – Kentsel DönüĢüm  – Tarım ve Orman –  Çevre ve Sağlık – Deprem ve Afet 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.204465) 

 

 53. Yürürlükteki 1/25000 ölçekli Çevre Düzeni Planında "Tarım Alanı", 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar 

Planı'nda "Tarımsal Niteliği Korunacak Alanlar (1. Derece)" kullanımına ayrılan Urla Ġlçesi, Ġçmeler 

Mahallesi, 2679 ada, 1 parselin; Ġzmir Manisa Planlama Bölgesi 1/100000 ölçekli Çevre Düzeni Planı 

doğrultusunda, "Tercihli Kullanım Alanları" olarak düzenlenmesine iliĢkin sunulan Ġzmir BüyükĢehir 

Bütünü 1/25000 ölçekli Çevre Düzeni Planı DeğiĢikliği ile "Ticaret-Turizm-Konut Alanı, Park ve YeĢil 

Alan, Genel Otopark Alanı ve TaĢıt Yolu" olarak düzenlenmesine iliĢkin sunulan Urla 1/5000 ölçekli 

Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerilerinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin, Ġmar ve 

Bayındırlık – Tarım ve Orman – UlaĢım – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.204463) 

 

 54. Gaziemir ilçesi, 1481 ada 19, 20, 21, 22 ve 23 no’lu parselleri kapsayan alanda, yürürlükte bulunan 

1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planında “Konut DıĢı Kentsel ÇalıĢma Alanı”, “Park Alanı” ve “TaĢıt Yolu” 

kullanımlarının yeniden düzenlenmesine yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin 

oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin, Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık – UlaĢım 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik.Dai.BĢk.E.316999) 

 

 55. KemalpaĢa ilçesi, Yukarı Mahallesi, 683 ada, 1 parselin "Ticaret+Konut Alanları" belirlenmesine 

yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına 

iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.202825) 

 

 56. Karabağlar ilçesi, YaĢar Kemal Mahallesinde, yürürlükteki 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planında 

"GeliĢme Konut Alanı", "YeĢil Alan", "TaĢıt Yolu" ve "Ağaçlandırılacak Alan" kullanımlarında kalan 

772 parselin, "Ticaret Konut Alanı", "Park", "TaĢıt Yolu" ve "Otopark" olarak yeniden düzenlenmesine 

yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına 

iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.171647) 

 

 57. Kınık ilçesi, Yayakent Mahallesinde, mülkiyeti Maliye Hazinesine kayıtlı, 184 ada, 1 parselde 

(yaklaĢık 30.089 m²), ĠZSU Genel Müdürlüğünün talebi üzerine hazırlanan “Belediye Hizmet Alanı 

(ĠZSU Atıksu Arıtma Tesisi)” amaçlı, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı ile 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planı DeğiĢikliği önerilerinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Çevre 

ve Sağlık Komisyonları Raporu.  (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.200267) 
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 58. Bornova Belediye Meclisinin 01/07/2020 tarihli ve 135 sayılı Kararı ile uygun görülen; Altındağ-

Serintepe ve Çamdibi-Meriç Mahalleleri, Kokluca Mezarlığı ile 4310 Sokaklar arasında,   29 J II c 

(23OId) paftada kalan mülkiyeti Maliye Hazinesine ait olan, 3979 parsel ile mülkiyeti Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesine ait olan 12034 ve 3863 parsellerde yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında 

3863 parselin “Ġlkokul Alanı”na isabet eden bölümünün mezarlık olmasından dolayı “Ġlkokul 

Alanı”ndan çıkarılarak “Mezarlık Alanı” olarak belirlenmesi ve ilgili Yönetmelikler kapsamında 

“Ġlkokul Alanı”nda YapılaĢma KoĢullarının belirlenmesi ve plan notu getirilmesine yönelik hazırlanan, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin “Pafta üzerinde sehven „Önlemli Alanlar 2.1‟ 

şeklinde yazılan ifadenin „ Önlemli Alanlar 1.2‟ olarak düzeltilmesi ve A-4(Ayrık Nizam, 4 kat) 

yapılaşma koşulu ifadesinin belirtilmesine gerek olmadığından kaldırılması” Ģeklindeki görüĢ 

doğrultusunda değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin,  Ġmar ve Bayındırlık – Eğitim, 

Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.200256) 

 

 59. Bornova Belediye Meclisinin 01/07/2020 tarihli ve 134 sayılı Kararı ile uygun görülen; Altındağ 

Zafer Mahallesi, 4291, 4293, 4380 ve 4384 Sokaklar arasında 29 K I d (23 O I c) ve 29 K IV a (23 O IV 

b) paftalarında yer alan yürürlükteki, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında “Ġlkokul Alanı”nda kalan 

mülkiyeti Maliye Hazinesine ait 7630 ada, 1 parselde çekme mesafelerinin yeniden belirlenmesi, 

YapılaĢma KoĢulu ve plan notu getirilmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢiklik önerisinin “A-4 (Ayrık Nizam, 4 kat) yapılaşma koşulu ifadesinin belirtilmesine gerek 

olmadığından kaldırılması” Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda değiĢiklikle oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin,  Ġmar ve Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları Raporu. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.200255) 

 

 60.  Bayraklı Belediye Meclisinin 01/07/2020 tarihli ve 61 sayılı Kararı ile uygun görülen; Yamanlar 

Mahallesinde 26M-4b pafta, 25432 ada, 2 parselin güneyinde kalan kamuya terkli alanda bulunan ve 

yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında ''Park'' olarak belirlenmiĢ alan içerisine 6.00 m x 

3.00 m ebadında toplam 18.00 m²’lik “Trafo Alanı” belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin, Ġmar ve Bayındırlık - Çevre 

ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.190366) 

 

 61. Urla Belediye BaĢkanlığının 29/07/2020 tarihli ve 18113 sayılı yazı ile Belediye BaĢkanlığımıza 

iletilen; Torasan Mahallesi, 2970 ada, 1 parselin “Konut Alanı” ve “Yol” olarak planlı kısmının “Yol” ve 

“Otopark” olarak belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin 

oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin, Ġmar ve Bayındırlık - UlaĢım Komisyonları Raporu.  (Ġmar 

ve ġehircilik Dai.BĢk.E.197330) 

 

 62. Urla Belediye BaĢkanlığının 13/07/2020 tarihli ve E.16614 sayılı yazısı ekinde Belediyemize 

iletilen; Zeytinalanı Mahallesi, 4726 ada, 1 parselin (eski 65 ada, 5 parsel) Ayrık Nizam 2 Kat YapılaĢma 

KoĢullu “Konut Alanı” kullanımından çıkarılarak, “Park Alanı” ve “Yaya Yolu” olarak düzenlenmesine 

iliĢkin hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - UlaĢım Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.200265) 

 

 63. Seferihisar Belediye Meclisinin 04/03/2019 tarihli ve 19 sayılı Kararı ile uygun görülen; Turabiye 

Mahallesi, 172 ada 25, 27, 28, 29, 30, 31, 32, 33, 49, 50 parseller ile 185 ada 3, 4, 5, 6, 7, 9, 11, 12, 13, 

15, 16, 17, 18, 19, 20, 21 parsellere yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği 

önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.197333) 

 

 64. Seferihisar Belediye Meclisinin 09/10/2019 tarihli ve 120 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

Çolakibrahim Mahallesi, 536 ada 1, 21 ve 25 parsellere yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin; İlçe Belediyesince yürütülmesi kaydıyla değiĢiklikle oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 
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Dai.BĢk.E.197332) 

 

 65. Seferihisar Belediye Meclisinin 10/07/2020 tarihli ve 54 sayılı Kararı ile uygun görülen;                

Camikebir Mahallesinde, “Park Alanı” içerisinde 4 m x 4 m ebatlarında 1 (bir) adet “Regülatör Alanı” 

amaçlı, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin; Çevre ve Sağlık Komisyonunca 

“Düzenlenmiş Park Alanında bozulmuş yeşil alan ve ağaç dokusunun park içindeki peyzaj düzenlemesi 

içinde değerlendirilmesi, yapının İZMİRGAZ tarafından gerçekleştirilmesi koşuluyla” oybirliği ile 

uygun bulunduğuna, Ġmar ve Bayındırlık Komisyonunca oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin, 

MüĢterek Rapor. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.197334) 

 

 66. Seferihisar Belediye Meclisinin 03/03/2020 tarihli ve 23 sayılı Kararı ile uygun görülen; Doğanbey 

Mahallesi, 430 ada, 1 parselin batısında kalan kamuya terkli alanda bulunan ve yürürlükteki 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planında “Park” olarak belirlenmiĢ alan içerisine, 7.00 m x 3.00 m ebadında 

toplam 21.00 m²’lik “Trafo Alanı” belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin, Ġmar ve Bayındırlık - Çevre ve Sağlık 

Komisyonları Raporu.  (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.190365) 

 

 67. ÇeĢme Belediye Meclisinin 07/07/2020 tarihli ve 60 sayılı Kararı ile uygun görülen;                           

Ġnönü Mahallesi, 262 ada, 7 ve 43 no’lu parsellere yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı 

doğrultusunda hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.197331) 

 

 68. Foça Belediye Meclisinin 04/11/2019 tarihli ve 184 sayılı Kararı ile uygun görülen;                                     

Foça Deniz Üs KıĢlasına ait Belediye Meclisimizin 11/06/2018 tarihli ve 05.728 sayılı Kararı ile 

onaylanan Nazım Ġmar Planı doğrultusunda hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisinin 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.197336) 

 

 69. Konak Belediye Meclisinin 18/06/2020 tarihli ve 75/2020 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

yürürlükteki 1/1000 ölçekli Kemeraltı 1. Etap Koruma Amaçlı Revizyon Ġmar Planında,            

"Kuyumcular-3 Kat (T-D3)" kullanımlı imar adasında kalan Güzelyurt Mahallesi, tescilli 7371 ada 11 

parselin, Ġzmir 1 Numaralı Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulunun 08/01/2020 tarihli ve 10253 

sayılı Kararı doğrultusunda tescil gösteriminin kaldırılmasına iliĢkin, 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı 

Ġmar Planı DeğiĢikliği ile 1/500 ölçekli YerleĢim Planı DeğiĢikliği önerilerinin, 2863 sayılı Kültür ve 

Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında iĢlem yapılmak üzere oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin, Ġmar ve Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları Raporu (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.200258) 

 

 70. Kentimizde yaĢayan engelli birey ve kadınların istihdamına katkıda bulunmak ve hareket kısıtlı 

engelli vatandaĢlarımızın kullanımına sunulmak üzere akülü tekerlekli sandalyelerin temin edilmesini 

sağlamak amacıyla, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Ġzmir Büfeciler ve Kantinciler Esnaf Odası arasında 

imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Ortak Hizmet Protokolü”nün değiĢiklikle 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Engelsiz Ġzmir –  Esnaf ve Meslek Odaları –  Toplumsal 

Cinsiyet EĢitliği – Hukuk – Sosyal Hizmetler Komisyonları Raporu. (Sosyal Projeler Dai.BĢk.E.150112) 

 

 IX. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ 

 

 X. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 XI. ĠKĠNCĠ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 
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2. BÖLÜM 

2020 YILI EKĠM AYI I. BĠRLEġĠMĠ TOPLANTI TUTANAĞI 

 

Tutanak No   : 97509404-301.04-10/1                                     Toplantı Tarihi   : 12/10/2020  
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I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

BAġKAN: Değerli Meclis Üyeleri, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 2020 yılı Ekim Ayı Toplantısı I. 

BirleĢimini açıyorum, Ģehrimize hayırlı olmasını diliyorum.  

 

II. GEÇEN TOPLANTI TUTANAĞINDA MADDĠ HATA YAPILIP YAPILMADIĞININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Geçen Toplantı Tutanağında Maddi Hata Yapılıp Yapılmadığının GörüĢülmesi. Nilay 

Hanım? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bize göre yok efendim.  

BAġKAN: Kemal Bey?   

KEMAL SEVĠNÇ: Uygundur BaĢkan’ım. 

HAKAN YILDIZ: Yok BaĢkan’ım, yok. 

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Geçen Toplantı Tutanağının olduğu gibi kabulünü oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 

 

III. MECLĠS ÜYELERĠNCE VERĠLECEK ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Meclis Üyelerince Verilecek Önergelerin GörüĢülmesi. Evet, okutuyorum, buyurun lütfen.  

DİVAN KÂTİBİ: İzmir Büyükşehir Belediyesi Başkanlık Makamına. Sokak Hayvanları Koruma 

Komisyonu Çalışma Yönergesi. İzmir ili sınırları içerisinde, öncelikle vatandaşların sağlığını, 

emniyetini ve can güvenliğini korumak üzere, sahipsiz sokak hayvanlarının, hayvan refahı, hayvan 

özgürlüğü ve hayvan hakları kapsamında korunması ile üreme popülasyonunun planlı 

kısırlaştırmayla kontrol altına alınması, kayıt sitemlerinin geliştirilmesi, rehabilitasyon, tedavi, 

sahiplendirme, yaşam alanlarında insanlarla bir arada yaşama becerilerinin geliştirilmesi 

kapsamında aşağıda belirtilen maddeler dahilinde çalışma yapılması gereğini arz ederiz. 

a) İzmir İli hudutları içerisindeki bölge ve mahallelerde bulunan sahipsiz, yabani veya evcil, güçten 

düşmüş sokak hayvanlarının sağlık taramaları ve bakımlarının gerçekleştirilmesi, planlı bir şekilde 

kısırlaştırılması, aşılanması, mikroçip ile kayıt altına alınması, HAYBİS veri bankası sistemine 

kaydedilmesi, rehabilitasyonu, eğitilmesi, sahiplendirilmesi veya alındığı ortama geri bırakılması, 

tüm faaliyetlerde yerel hayvan koruma görevlileri ve gönüllü kuruluşlar ile koordinasyonun 

sağlanması; 

b) Sokak hayvanları zabıta kolluk kuvvetlerinin oluşturulması, sahipsiz hayvanlara yönelik çevresel 

zararların ve hayvanların oluşturdukları zararların giderilmesine yönelik önlemlerin alınması; 

c) Sağlık kontrollerinin yapılarak hayvanlardan insanlara geçebilecek zoonotik hastalıkların 

önlenmesi; 

d) Hayvanların acı, ıstırap ve eziyet çekmelerini önlemek amacıyla en iyi şekilde korunmalarının 

sağlanması ve mağduriyetlerin giderilmesi; 

e) Yaşam alanlarında insanlarla yaşama becerilerinin geliştirilmesi ve rehabilitasyonu, eğitilmeleri 

ve insanlarla bir arada yaşama kültürünün oluşturulması; 

f) İzmir Büyükşehir Belediyesi ve İlçe Belediyelerin faaliyetlerinin koordinasyon içinde 

gerçekleştirilmesi ve idari olarak personel ve mevcut kaynakların kullanımının kontrolü; 

g) İzmir Büyükşehir Belediyesi ve İlçe Belediyelerin koordinasyon içinde sokak hayvanlarının 

çevreye verebilecekleri zararların tespit edilmesi ve tüm rahatsızlıkların önlenmesine ilişkin 

esasların belirlenerek bu esasların uygulanması; 

h) 5199 sayılı Kanun hükümleri uyarınca, İzmir İli hudutları dâhilinde yerel yönetimlere verilen ek 

görevlerin uygulanması ve bu faaliyetlerin kontrolü; 

i) Kesim hayvanları ve 4915 sayılı Kanun çerçevesinde uygulama hükümlerinin İzmir Büyükşehir 

Belediyesi sınırları dâhilinde organize edilmesi. 

j) Büyükşehir Belediyesi ile 30 ilçe Belediyenin koordineli çalışma yapması bakım, besleme, 

rehabilitasyon, ilk yardım, aşılama ve kısırlaştırma gibi faaliyetler yönünden ortak çalışma 

protokollerinin oluşturulması. 
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k) İzmir Büyükşehir Belediyesi sınırları dahilinde, dört ana aks belirlenerek, tam teşekküllü hastane 

ve rehabilitasyon merkezleri kurulması ve hayvan ambulanslarının faaliyete geçirilmesi, 

l) İzmir genelini kapsayacak geçici bakımevleri, mobil polikliniklerin, hayvan hastaneleri ve hayvan 

ambulans hizmetlerine ait standartlarının belirlenmesi idari çalışma esaslarının belirlenmesi 

m) Hayvanların korunma, tedavi ve rehabilitasyonları ile ilgili çalışmalara İzmir halkının dâhil 

edilmesi için Yerel hayvan koruma görevlileri ile Etik kurulların oluşturulması için rapor 

hazırlanması   

n) Sokak hayvanları zabıta kolluk kuvvetlerinin görev ve sorumluluk alanlarının belirlenmesi için 

çalışma yapılması  

o) İlçe Belediyelerin faaliyetlerinin koordinasyon içinde gerçekleştirilmesi ve idari olarak personel 

ve mevcut kaynakların tespit çalışmalar yapılması  

p) İzmir Büyükşehir Belediyesi bünyesinde konu ile ilgili daire başkanlığı oluşturulması , bu daire 

başkanlığının çalışma alanlarını yetki ve sorumluluklarını belirleyen rapor hazırlanması 

12 Ekim 2020 (Büyükşehir Belediyesi Meclis Üyeleri Aybars YILDIRIM, Sıla İLGİ AKKAŞ, 

Raife KARABATAK, Yahya YILDIZ, İbrahim Halil KILIÇ, Bülent SÖZÜPEK, Erol ÇOMAK, 

Fikret MISIRLI, Turgut PINAR. E.139371)  

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlarımıza teĢekkür ediyoruz ve Gündeme alınarak hem Sokak Hayvanlarını 

Koruma Komisyonuna, hem Hukuk Komisyonuna havale edilmesini isteyeceğim.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ve Çevre Sağlık da olabilir efendim.  

BAġKAN: Sağlık…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

BAġKAN:Çevre ve Sağlık. Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey?  

HAKAN YILDIZ: Uygundur.  

BAġKAN: Önergenin kabul edilerek Sokak Hayvanları Koruma Komisyonuna… 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, pardon… 

BAġKAN: Kim? 

HAKAN YILDIZ: AK Parti Grubu olarak.  

BAġKAN: Buyurun.  

HAKAN YILDIZ: Kent Konseyini de ekleyebilir misiniz? 

BAġKAN: Kent Konseyini de ekleyelim. Kent Konseyi  –  Sokak Hayvanlarını Koruma –  Çevre ve 

Sağlık – Hukuk Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyoruz arkadaĢlarımızın titiz çalıĢması için. Buyurun.  

DİVAN KÂTİBİ: İzmir Büyükşehir Belediye Meclis Başkanlığına. Sağlık çalışanlarına yönelik 

şiddet başta hekimler olmak üzere tüm sağlık çalışanlarının yaşamlarını tehdit etmektedir. Pandemi 

döneminde şiddet daha da çoğalmıştır. Pandemi nedeniyle aylardır evine gidemeyen Sağlık 

çalışanlarına yönelik şiddet ne şekilde olursa olsun kabul edilemez. İzmir Büyükşehir Belediye 

Meclisi olarak tüm sağlık çalışanlarına ve onların mesleki örgütlerine başta TTB olmak üzere özlük 

haklarına sahip çıkan tüm dernek ve sendikalarına destek olduğumuzu göstermek için kentimizdeki 

bilbordlar da, toplu taşıma araçlarında olumlu algı yaratacak afişler, broşürler yapmalıyız. Meclis 

toplantımızda Sağlık çalışanlarının yanında olduğumuzu göstermek için; tüm saldırı ve 

saldırganları kınama ve Sağlık çalışanlarının yanında olduğumuz kararının oybirliği ile alınmasını 

arz ederim. Özan PARLAR. 

BAġKAN: Evet, Nilay Hanım? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, aslında Dilek ve Temenni olarak biz bunu alalım, bizim 

Grubumuzdan Meclis Üyemiz. Bürokrasinin, Ġdarenin yapabileceği bir konu. Hem de burada Mecliste 

duyurmuĢ olduk zaten. Dilek ve Temenni olarak kabulü oylansın.  

BAġKAN: Kemal Bey?  

KEMAL SEVĠNÇ: Uygundur BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? Evet, Özan Bey’e teĢekkür ediyoruz. Bu iyi Dilek ve 

Temennisini bu vesileyle Ġzmir’e duyurmuĢ oluyoruz ve Meclis olarak da oybirliği ile kabul etmiĢ 

oluyoruz. TeĢekkür ediyoruz kendisine. Buyurun 3?  
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DİVAN KÂTİBİ: İzmir Büyükşehir Belediyesi Meclis Başkanlığına. Toplumsal Cinsiyet Eşitliği 

konusuna vurgu yapmak adına Büyükşehir Belediyemizce Toplumsal Cinsiyet Eşitliği temalı 

uluslararası karikatür yarışması düzenlenmesi ve yasal koşulları gerçekleştirilerek yarışmaya 

katılan veya dereceye giren eserlerin şehir içinde dikkat çekecek noktalarda sergilenmesi için 

gerekli kararın alınmasını Sayın Meclisimizce arz ve talep ederiz. Toplumsal Cinsiyet Eşitliği 

Komisyonu Üyeleri; (Nilay KÖKKILINÇ, İzel ZENGİNOBUZ DERİNSU, Birgül SURAL ÜNER, 

Sıla İLGİ AKKAŞ, Gamze Gül ÇAMUR, Sultan İPEKLİ. E.139356) 

BAġKAN: Nilay Hanım? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, Kültür ve Hukuk Komisyonuna gönderilsin ve Gündeme 

alınsın.  

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? Önergenin Hangi Komisyona? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Pardon bir de Toplumsal Cinsiyet EĢitliği Komisyonu.  

BAġKAN: Efendim? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Toplumsal Cinsiyet EĢitliği Komisyonu, Kültür ve Hukuk Komisyonu.  

BAġKAN: Önergenin kabul edilerek Toplumsal Cinsiyet EĢitliği – Hukuk Komisyonlarına havalesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Hukuk, evet Hukuk. 

Toplumsal Cinsiyet EĢitliği – Hukuk.  

HAKAN YILDIZ: Kültür de vardı Sayın BaĢkan.  

BAġKAN: Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonu pardon.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Kültür evet.  

BAġKAN: Bir de Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonu var özür diliyorum.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

BAġKAN: Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonu evet, buyurun.  

DİVAN KÂTİBİ: İzmir Büyükşehir Belediyesi Meclis Başkanlığına.  Şehrimizin uzak mahalle ve 

köylerindeki çocuklarımızın kitap okuma alışkanlığı kazanmalarına yardımcı olmak ve 

çocuklarımızın kitaplara ulaşmalarını sağlamak için Mobil Kütüphane kurulması için çalışmaların 

yapılmasını Başkanlık Makamına ve Meclis’e arz ve talep ederim. Çile ÖZKUL, AK Parti Meclis 

Üyesi.  

BAġKAN: Sayın ÖZKUL’un talebini de yine bir iyi niyet temennisi olarak alıyoruz çünkü bunu 

baĢlattık ve Ģu anda mahallelerimizde kırsal... Özellikle köylerimizde bu çalıĢma yürüyor. Ġki tane 

Mobil Kütüphane aracımız Ģu anda hizmet vermekte. BaĢka bu konuyla ilgili söz almak ister misiniz? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Yok efendim, evet devam ediyor bizim zaten BüyükĢehir olarak hani… 

BAġKAN: Devam ediyor, evet. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Dilek ve Temenni olarak görelim.  

BAġKAN: Kemal Bey?  

KEMAL SEVĠNÇ: Uygundur. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? Evet, Önergenin de bir iyi niyet temennisi olarak… TeĢekkür 

ediyoruz. BaĢka var mı?  

DİVAN KÂTİBİ: Var Başkan’ım. 

BAġKAN: Buyurun.  

DİVAN KÂTİBİ: İzmir Büyükşehir Belediye Meclis Başkanlığına. Türk Ordusu, Büyük Taarruz 

Harekâtı sonucunda Yunan işgali altında olan İzmir’i 9 Eylül 1922’de girerek düşman işgalinden 

kurtuluşunu anlatan Panorama Kurtuluş Müzesi kurulması yönünde çalışmaların yapılmasını 

Başkanlık Makamına ve Meclis’e arz ve talep ederim. Çile ÖZKUL, AK Parti Meclis Üyesi.  

BAġKAN: Evet, Nilay Hanım? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi zaten bir KurtuluĢ Müzesi 

üzerinde çalıĢtığını basın yoluyla duyurmuĢtu Ġzmir’e.  

BAġKAN: Evet, Alanyalı…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Dolayısıyla iyi niyet bildirisi olarak alalım.  

BAġKAN: Evet, yine Sayın Çile ÖZKUL’a da buradan ifade etmiĢ olalım bir kez daha. Alanyalı 

KöĢkü’nü, Konak Belediyesi’nin restorasyonundan sonra biz çevresinin de kamulaĢtırılarak 
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birleĢtirilip, bir KurtuluĢ Müzesi’ne dönüĢtürülmesi konusunda bir çalıĢma baĢlattık. Bu konudaki 

temennisine de yine teĢekkür ediyorum.  

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, önerge sahibi arkadaĢım söz almak istiyor. 

BAġKAN: Tabii buyursunlar buyurun. Mikrofonu ulaĢtırır mısınız? Mikrofon, evet.  

ÇĠLE ÖZKUL: Sayın BaĢkan, Kıymetli Meclis Üyelerimiz öncelikle Toplantımız hayırlı olsun. 

Buradan Ģunu gördüm ki; iki tane vermiĢ olduğumuz Önergede de iyi dilek temennisi olarak kabul 

ettiniz öncelikle teĢekkür ederim. Bizim, sizin yapmak istediklerinizin birçoğunu görmediğimizi 

gördüm. Benim bahsetmek istediğim Panorama KurtuluĢ Müzesi, iĢte Ġstanbul’da, Antep’te, 

Antalya’da ve birçok… Bursa’da örnekleri olan bir müze tarzındaydı. Çocuklarımızın, gençlerimizin o 

müzeye girdiklerinde o tarihi dokuyu, o atmosferi yaĢamalarını hayal etmiĢtim. Hatta bu çalıĢmada da 

Ģöyle bir hayalim vardı; 100. yılını kutladığımız Ġzmir’imizde, o güne yetiĢip hep beraber açılmasını 

hayal etmiĢtim ve bu dileklerle bu öneriyi yazmıĢtım. Yani inĢallah 100. yılını kutladığımızda hani 

mevcut olduğunu ifade ediyorsunuz ama inĢallah hep beraber görürüz. TeĢekkür ediyorum.  

BAġKAN: Biz teĢekkür ediyoruz. Hayallerinize tamamıyla ortak olduğumuzu bilin rica ediyorum. 

Aynı hayallerle devam ediyoruz ve dediğiniz doğru burada eksiklikler olabilir. Bunları da daha 

gidermemiz gerekiyor, o da ortaya çıkmıĢ oldu. Ben tekrar teĢekkür ediyorum size. Evet, buyurun. 

baĢka var mı Önerge? Buyurun.  

DİVAN KÂTİBİ: İzmir Büyükşehir Belediye Meclis Başkanlığına. İnciraltı Kent Ormanı ve içindeki 

engelliler merkezi, kentimizdeki engelli bireylerin ve ailelerinin rehabilitasyon amaçlı en çok 

kullandığı yerdir. Ancak bu merkezimiz iki odalı küçük bir mekâna sahiptir. Hafta sonu çalışmasına 

rağmen, hizmet kapasitesi son derece kısıtlıdır, daha fazla engelli bireye ve ailelerine hizmet 

verilmesi için fiziki mekânın büyütülmesine ve kapasitenin genişletilmesine yoğun ihtiyaç 

duyulmaktadır. Doğal sit alanı da dikkate alınarak gerekli çalışmaların yapılmasını arz ederiz.  

(Ahmet Uğur BARAN İzmir Büyükşehir Belediyesi AK Parti Belediye Meclis Üyesi. E.139338)  

BAġKAN: Nilay Hanım? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, bu konuyu da Dilek ve Temenni olarak alalım. Ahmet 

ArkadaĢımız gerçekten çok güzel çalıĢmalar yapan bir arkadaĢımız Engelli Komisyonunda ama bu 

konu zaten Ġdareye ait bir konu. Dilek ve Temenni mutlaka dikkate alınacaktır.  

BAġKAN: Ama burada bir büyütme yapılacaksa yine Meclis Kararıyla yapılmasında fayda var. Ben 

“Önergeyi Gündeme alalım ve ilgili Komisyon değerlendirsin.” diye düĢünüyorum. Bir büyütme 

yapılacaksa Meclisin iradesiyle.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: O zaman Engelli Komisyonu… Engelsiz Komisyonu ve Hukuk 

Komisyonunun görmesinde fayda var.  

BAġKAN: Engelsiz.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet.  

BAġKAN: Engelsiz Ġzmir – Hukuk Komisyonu. Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Ġmar yönünden de ihtiyaç duyulabilir.  

BAġKAN: Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu da bravo. Evet, Salahattin Bey? Hakan Bey?  

HAKAN YILDIZ: Bütçeye gidecek Sayın… 

BAġKAN: Efendim?  

HAKAN YILDIZ: Bütçe anlamında da bakmamız gerekecek.  

BAġKAN: Plan ve Bütçe doğru.  

HAKAN YILDIZ: Büyütme olduğu için.  

BAġKAN: Plan ve Bütçe – Ġmar ve Bayındırlık – Engelsiz Ġzmir Komisyonu ve…  

HAKAN YILDIZ: Hukuk Komisyonuna havale… 

BAġKAN: Ve Hukuk Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Var mı baĢka Önerge?  

DİVAN KÂTİBİ: Yok Başkan‟ım. 

BAġKAN: Yok. 

 

IV. ĠÇĠġLERĠ BAKANLIĞI GENELGESĠ DOĞRULTUSUNDA YAPILAN YURT DIġI 

GÖREVLENDĠRMELERE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar, ĠçiĢleri Bakanlığı Genelgesi Doğrultusunda Yapılan Yurt DıĢı 

Görevlendirmeye ĠliĢkin Bilgilendirme yapacağız buyurun.  
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DĠVAN KÂTĠBĠ: 24-29 Ağustos 2020 tarihlerinde Ġngiltere'nin Londra kentindeki Huawei 

Firmasının fabrika kabul testlerine, Ġzmir Hafif Raylı Sistemi 4. AĢama F. Altay - Narlıdere 

Kaymakamlık Arası Yapım ĠĢi kapsamında, Meclis Üyemiz RaĢit DĠRĠM ve Daire BaĢkanlığımız 

bünyesinde görev alan Elektrik Elektronik Mühendisi Fırat SÜMERKAN, Elektronik Teknikeri 

Murat GÜLCEMAL, Jeoloji Mühendisi Orhan YILDIRIM katılmıĢlardır. Sayın Meclisimizin 

bilgilerine arz ederim. Mustafa Tunç SOYER Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı.  

 

V. BAġKANLIKTAN GELEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Evet Değerli ArkadaĢlar, BaĢkanlıktan Gelen Önergelerin GörüĢülmesi maddesine 

geçiyorum. Nilay Hanım buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Madde baĢlıklarıyla oylansın efendim.  

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygundur BaĢkan’ım.  

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? Değerli ArkadaĢlar, Önergelerin Meclis Gündemi daha önce 

dağıtılmıĢ olduğu için madde baĢlıkları okunarak oylanması hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 1? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Doğrudan oylansın.  

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım.  

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 1 no’lu Önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 2? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe, Hukuk ve Esnaf Komisyonu.  

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım.  

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 2 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe – Hukuk – Esnaf ve 

Meslek Odaları Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 3? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 3, Ġmar, Hukuk ve Doğal Afet Komisyonu acil kaydıyla.  

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım.  

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? Buyurun. 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, bu Ġmar Yönetmeliği kapsamında olduğu için Ġzmir’i de ilgilendiren 

bir konu. Aciliyetinin derecesine biraz Ģüpheyle yaklaĢıyoruz, “Biraz daha irdelememiz gerekir.” diye 

düĢünüyorum ama acil derken Cumaya kadar mı kastettiler? ÇarĢamba Meclisine kadar mı kastettiler? 

Nilay Hanım bir açıklık getirirse… 

BAġKAN: Nilay Hanım buyurun.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bu konuda bir açıklama yapılmadı ama Cumaya kadar tabii ki, sonuçta Ekim 

Meclisi Cuma günü de yapılabiliyor. Dolayısıyla Cumaya kadar diyebiliriz. 

BAġKAN: Çünkü taslak hazır bildiğim kadarıyla Komisyondaki arkadaĢlarımız birlikte 

değerlendirsinler.  Buyurun, buyurun.  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, biliyorsunuz bu Yönetmelik… 

BAġKAN: Evet.  

ÖZGÜR HIZAL: Bu Yönetmelik çalıĢması daha önce de devam eden ve maalesef istenilen sonuçlar 

alınmayan bir çalıĢmaydı. Demek ki birtakım eksiklikler var burada. Dolayısıyla Cuma da esasında 

çok uzun soluklu bir çalıĢma yapabileceğimiz noktasında tereddütlerimiz var. O yüzden bunu bence 

hem Hukuk Komisyonu olarak, hem de Ġmar Komisyonu olarak Ġzmir için önemli ve değerli olduğu 

bilinciyle biraz daha derinlemesine çalıĢmamız gerekiyor. Eski bir Ġmar Komisyonu Üyesi olarak 

söylüyorum çünkü bu Komisyon… Önümüze geldiğinde biz bunları imzalamanın dıĢında çok fazla 

irdelediğimiz söylenemez ve doğru da değil bu yaklaĢım. 

BAġKAN:  Anladım.  

ÖZGÜR HIZAL: O yüzden ÇarĢamba ya da Cuma gibi bir kısıtlama yapılması çok doğru değil. 

BAġKAN: Yok zaten acil Gündeme alınması acil. Eğer konu derinlemesine irdelenmesi gereken bir 

konuysa bir toplantı, iki toplantı yetmeyecekse uzar tabii. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydından çıkarabiliriz.  
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BAġKAN:  Sadece acil Gündeme alınsın.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet.  

BAġKAN: Ama Gündemde ne kadar sürede değerlendirilir onu Komisyon Üyeleri takdir eder zaten.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Tamam.  

BAġKAN:  Değerli ArkadaĢlar, 3 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – Deprem ve Afet 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 4? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, Gündemden çıkarılmasını öneriyoruz.  

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 4 no’lu Önergenin Gündemden çıkarılmasını oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 5?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk ve Çevre Komisyonu.  

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 5 no’lu Önergenin Hukuk – Çevre ve Sağlık Komisyonlarına 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum, 6? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 6, 7 ve 8 Hukuk Komisyonu.  

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 6, 7 ve 8 no’lu Önergelerin Hukuk Komisyonuna havalesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 

9? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk, ġirketler, Bütçe. 

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun.  

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 9 no’lu Önergenin Hukuk – ġirketler – Plan ve Bütçe 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 10? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk ve Çevre Komisyonu acil kaydıyla.  

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun.  

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 10 no’lu Önergenin Hukuk – Çevre ve Sağlık 

Komisyonlarına acil kaydıyla havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 11? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 11, 12, 13 Hukuk Komisyonu acil kaydıyla.  

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım.  

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 11, 12, 13 no’lu Önergelerin Hukuk Komisyonuna acil 

kaydıyla havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum, 14? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk, Eğitim, Kent Konseyi, DıĢ ĠliĢkiler.  

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım.  

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 14 no’lu Önergenin Hukuk – Eğitim, Kültür, Gençlik ve 

Spor – Kent Konseyi ve neresi dediniz?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: DıĢ ĠliĢkiler. 

BAġKAN: Ve Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 15? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk, Eğitim. 

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım.  

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 15 no’lu Önergenin Hukuk – Eğitim, Kültür, Gençlik ve 
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Spor Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 16? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Kooperatifler, Tarım, Hukuk.  

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 16 no’lu Önergenin Kooperatifler – Tarım ve Orman – 

Hukuk Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 17? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk ve Bütçe.  

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 17 no’lu Önergenin Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonlarına 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum, 18? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 18, 19 Bütçe. 

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 18 ve 19 no’lu Önergelerin Plan ve Bütçe Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum, 20? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe acil kaydıyla.  

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 20 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe Komisyonuna acil 

kaydıyla havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum. 21?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 21, 22 Bütçe, Hukuk, Çevre.  

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan’ım, Meclis Üyemiz bir söz almak istiyor.  

BAġKAN: Buyursunlar.  

ALĠ AYYILDIZ: Sayın BaĢkan’ım, Sayın Meclis, konuĢtuğumuz 21 ve 22 no’lu madde hakkında size 

kısa bir bilgi vereyim, Komisyonumuz da… Eğer uygun görürseniz ona göre değerlendirir. Bu madde 

daha önce Tire ilçesinde geçen sene konuĢtuğumuz vahĢi depolama alanının yapıldığı bölge. Toplamda 

1 milyon 500 bin metrekareye hitap eden bir alan. ġu an cinsi “mera” vasfı. ġimdi zaten Tire ve 

Karateke Mahallesindeki arkadaĢlarımız bir an önce buranın vahĢi depolamanın bitmesini ve burayı 

tekrar köylünün mera olarak kullanması konusunda bir heyecan içindeler. Hatta bununla alakalı bir 

dilekçe de, çalıĢma yapıldığına dair her hane, kiĢi değil, her haneden bir kiĢinin hazırladığı bir dilekçe 

var. Bölge tamamen bir mera vasfı burası. Bugün de sizin bir TV’de yaptığınız “Özellikle büyükbaĢ 

hayvancılık için 84 litre su ihtiyacı olduğu ve küçükbaĢ hayvancılığa yöneltmemiz gerektiği” 

konusundaki demeciniz de zaten büyük bir heyecan yarattı. Onlar da tahmin ediyorum; “BaĢkan Bey 

de bizim gibi görüĢüyor.” düĢüncesindeler. Bu bölgede yaklaĢık 6 bin 300 tane küçükbaĢ hayvanımız 

ve tamamen bu merayı bekledikleri bir alan. Eğer bu ÖdemiĢ’teki Güney-1 Bölgesindeki Katı Atık 

Deposundan çıkan cüruf maddesinin ya da bu maddi atığın 40 kilometre tekrar Tireye dönüp, 

depolanmasının bu meranın, mera vasfını kaybetmesini bir, Komisyon Üyeleri tekrar değerlendirip, bu 

konunun görüĢülmesini talep ediyoruz BaĢkan’ım.  

BAġKAN: Hassasiyetiniz için teĢekkür ediyorum.  

ALĠ AYYILDIZ: Ben teĢekkür ederim BaĢkan’ım.  

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar, Plan ve Bütçe – Hukuk – Çevre ve Sağlık Komisyonlarındaki 

arkadaĢlarımızın bu uyarıya da dikkate alarak, değerlendirerek gündemlerine alınması hususunu 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 

23? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 23 ve 24 Bütçe, ġirketler ve Hukuk Komisyonu.  
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BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 23 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe – ġirketler – Hukuk 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 24? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 24, Bütçe, ġirketler, Hukuk. 

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 24 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe – ġirketler –  Hukuk 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 25? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Tüketici, Bütçe.  

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 25 no’lu Önergenin Tüketiciyi Koruma –  Plan ve Bütçe 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 26? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe. 

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 26 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 

27? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar, Tarım, Çevre. 

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 27 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık –  Tarım ve Orman 

–  Çevre ve Sağlık Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 28? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar Komisyonu. 

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 28 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 29? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar, Hukuk Komisyonu. 

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 29 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık –  Hukuk 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 30? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 30, 31, 32 Ġmar, Çevre.  

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 30, 31 ve 32 no’lu Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık –  Çevre 

ve Sağlık Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 33? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 33, 34 Ġmar, Çevre.  

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 33, 34 no’lu Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık –  Eğitim, 

Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

(SALONDAN: Ġmar ve Çevre.) Çevre ve Sağlık özür dilerim.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Pardon özür dilerim ben yanıldım.  
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BAġKAN: Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Eğitim efendim.  

BAġKAN: Efendim? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 33 ve 34 Ġmar ve Eğitim…  

KEMAL SEVĠNÇ: Ġmar ve Eğitim. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Kültür, Eğitim. 

BAġKAN: Ġmar ve Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet.  

BAġKAN: Ġmar ve Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarına Gençlik ve Spor 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 35? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Hukuk.  

BAġKAN: Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonları dediniz değil mi? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 35 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık –  Hukuk 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 36? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar, Çevre, Eğitim. 

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 36 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık –  Çevre ve Sağlık –  

Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 37? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 37, 38, 39, 40 Ġmar ve Çevre. 

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 37, 38, 39 ve 40 no’lu Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık –  

Çevre ve Sağlık Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 41? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar Komisyonu.  

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 41 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 42? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar, Sosyal Hizmetler.  

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey?  

SALAHATTĠN ġAHĠN: Uygun. 

BAġKAN: Hakan Bey? 42 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – Sosyal Hizmetler Komisyonlarına 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 43? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 43 ve 44 Ġmar, Çevre, 45 aynı zamanda.  

BAġKAN: 43, 44 ve 45 Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık diyorsunuz. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 43, 44 ve 45 no’lu Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre 

ve Sağlık Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 46? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 46, 47, 48 Ġmar Komisyonları. 
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BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 46, 47 ve 48 no’lu Önergelerin  Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 49? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Çevre Komisyonu. 

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 49 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum.  

 

VI. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGENĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN:  Evet, Ġhtisas Komisyonlarındaki BaĢkanlık Önergelerinin GörüĢülmesine geçmeden bir Ek 

Gündemimiz var. Onu okutuyorum buyurun lütfen.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: Konak ilçesi, Kemeraltı Bölgesi Altyapı Ortak Hizmet Kanalı Uygulama 

Projesi” kapsamında Havra Sokak’ta yapılacak düzenleme çalıĢmaları için Türk Telekom’a ait 

hatların kablo kanalları içine deplase iĢlemi nedeniyle Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Türk 

Telekomünikasyon A.ġ arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Taslak 

Protokol”ün görüĢülmesi. (Fen ĠĢl. Dai.BĢk.E.225906) 

BAġKAN:  Evet, buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, Hukuk ve Bütçe Komisyonu acil kaydıyla. 

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? Evet, Ek Önergenin Hukuk – Çevre ve Sağlık. 

KEMAL SEVĠNÇ: Bütçe, bütçe.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk ve Bütçe.  

BAġKAN: Pardon Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum.  

 

VII. ĠHTĠSAS KOMĠSYONLARINDAKĠ BAġKANLIK ÖNERGELERĠNĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: VII. BaĢlığımız Ġhtisas Komisyonlarındaki BaĢkanlık Önergelerinin GörüĢülmesi, 1? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, 1, 2, 3 ve 4. maddelerdeki konular halen Ġhtisas 

Komisyonlarında. Henüz karara bağlanmadı. Meclis ÇalıĢma Yönetmeliği gereği Meclisimize geldi. 

Gündemde bırakılmasını öneriyoruz.  

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygundur BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? Ek… Buyurun Hüsnü Bey. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan, hepinizi sevgiyle selam… Yalnız Sayın BaĢkan, buradaki baĢlık 

yanlıĢ, biz Grupta da konuĢtuk ama sanırım unuttuk. Bu, BaĢkanlıktan Gelen Önergelerin… Yani 

Komisyonlarda kalmasını… Bu baĢlık yanlıĢ orada. Komisyonlardan Gelen Raporların GörüĢülmesi. 

Bu baĢlık, bu baĢlığı bizim değiĢtirmemiz lazım. BaĢkanlık Önerge… Ġhtisas Komisyonları BaĢkanlık 

Önergelerin GörüĢülmesi diye. Bu aslında Komisyonda bekleyenler olması gerekiyor, “Bu baĢlığı ona 

uygun olarak değiĢtirilmesi gerekiyor.” diye düĢünüyorum. Bu konuda bir uyarıda bulunmak 

istemiĢtim, saygılar sunarım.  

BAġKAN: Bir çalıĢma yapın.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Bu yanlıĢ çünkü Sayın BaĢkan’ım baĢlık olarak.  

BAġKAN: AnlaĢıldı arkadaĢlarımız bir çalıĢma yapacaklar. Evet, bu Komisyonlardaki Komisyon 

görüĢmelerinin Gündemde kalmasını ve Komisyonların görüĢmeye devam etmesini… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey?  

SALAHATTĠN ġAHĠN: Evet. 
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BAġKAN: Hakan Bey? Oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 

 

VIII. KOMĠSYONLARDAN GELEN RAPORLARIN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Komisyonlardan Gelen Raporların GörüĢülmesi buyurun.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, 1’den 69 dâhil Komisyonlardan geldiği Ģekliyle oylansın. 

Hepsi oybirliği ile geçmiĢ.  

BAġKAN: Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygun BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 69 dâhil.  

BAġKAN: 1’den 69 dâhil tüm Komisyon Raporları oybirliği ile uygun bulunduğundan 

Komisyonlarından geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Ben Komisyonlarda çalıĢan tüm arkadaĢlarımızı buradan saygıyla 

selamlıyorum. Her bir kararda oybirliği ile birlikte hareket edilmiĢ olmasıyla da iftihar ettiğimi 

söylemek istiyorum ve tekrar hepinize ayrı ayrı teĢekkür ediyorum, 70? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, 70. maddede de beĢ Ġhtisas Komisyonumuzdan oybirliği ile 

gelmiĢti. Geçen Mecliste de Ġmar Komisyonuna ve Bütçe Komisyonuna havale olmuĢtu. Her iki 

Komisyon henüz çalıĢmasını bitirmediğinden Gündemde bırakılsın.  

BAġKAN: Gündemde kalsın. Kemal Bey? 

KEMAL SEVĠNÇ: Uygundur BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Salahattin Bey? 

SALAHATTĠN ġAHĠN: Uygun.  

BAġKAN: Hakan Bey? 70 no’lu Komisyon Raporunun Gündemde kalması hususunu oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 

 

IX. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ 
BAġKAN: Gündem DıĢı KonuĢma Talepleri. ArkadaĢlar, sizlerden gündem dıĢı konuĢmak isteyen? 

Fikret Bey? Evet, 3 arkadaĢımıza, 3’er arkadaĢımıza söz vereceğim bugün. Fikret Bey buyurun, evet.  

ÖZGÜR HIZAL: ġimdi gündem dıĢı… Yeni bir usulü tartıĢma açmak niyetinde elbette ki değilim 

bunu da en baĢta söylemek istiyorum. Sayın BaĢkan, Çok Kıymetli Meclis Heyeti hepinizi saygı ve 

hürmetle selamlıyorum. Bu “Gündem DıĢı KonuĢma Talepleri, konuĢma meselesi esasında çok da 

uzadı.” diye düĢünüyorum ve uzamaması da gereken bir konu çünkü yaklaĢık 18-19 aydır oldukça 

güzel bir uygulama devam ediyor burada. Geçen Mecliste, sizin olmadığınız bir Meclis Oturumunda 

uzun uzun biz bunu konuĢtuk ve sonrasında da Grup BaĢkan Vekillerimizle bir toplantı yaptık Grup 

Sözcülerimizle birlikte. Böyle bir net karar alınmadı açıkçası. 3 kiĢi 5 kiĢi ile kısıtlama gibi bir karar 

alınmadı ve dolayısıyla Ģimdi sizden Meclis BaĢkanı olarak “3 ArkadaĢımıza söz vereceğiz Gruplar 

adına” gibi bir ifade duyunca açıkçası ĢaĢırdık. Çünkü bununla ilgili daha henüz net bir görüĢme 

yapılmadı. Bunun çok doğru olmadığını düĢünüyoruz bir kez daha söylemek gerekirse ve geçmiĢte 

devam eden, geçmiĢten devam eden o teamülün, doğru teamülün devam etmesi gerektiğini söylemek 

istiyoruz. Bu anlamda da eğer böyle bir kısıtlama yapılacaksa, bunun doğru olmadığını bir kez daha 

dile getirmek istiyorum, saygılar sunuyorum.  

BAġKAN: Evet, teĢekkür ediyorum. Değerli ArkadaĢlar, evet 17-18 aydır hiçbir kısıtlama olmaksızın 

devam ettirmiĢtik ama bunun Meclis görüĢme, Gündem görüĢme sürelerini de aĢan boyutlara vardığını 

gördük. Ben de 10 yıl Meclis Üyeliği yapmıĢ bir arkadaĢınızım. GeçmiĢ 10 yıl içinde böyle tablolar 

neredeyse hiç yaĢanmadı. Dolayısıyla bunun en azından bir süre, bu biçimde sınırlanarak devam 

etmesini uygun buluyorum yani siz Grup BaĢkan Vekilleri olarak tekrar aranızda görüĢüp, 

değerlendirirsiniz. Ama bu Toplantıyı 3’er arkadaĢımızı konuĢturarak devam ettireceğim. Çünkü bu 

Meclisin, Meclis BaĢkanı olarak benim iradem sınırları içinde bir yetki.  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, önemli bir konu olması münasebetiyle tekrar söz almak istiyorum. 

ġimdi, biz az önce yaklaĢık 150 Gündem Maddesi olan Gündemleri görüĢtük değil mi? Ne yaptık? 

Yarım saat 20 dakika kadar sürdü. Maddeler halinde oylandı, “oybirliği, oyçokluğu” geçtik. 

Diyeceksiniz ki bunlar Komisyonlarda görüĢüldü, Komisyonlarda değerlendirildi. Evet Komisyonlarda 

uzun uzun konuĢuldu ve değerlendirildi. Tabii ki bizim burada Meclisin çalıĢmasının önünü kesme gibi 
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bir niyetimiz asla yok ve olamaz. Ama önümüzde her zaman tartıĢtığımız bir Yönetmelik var. Biz 

birebir Yönetmelik hükümlerine eğer uygun hareket edeceksek, ki bu tartıĢmayı da yaptık, o zaman bu 

Gündem Maddelerini tek tek okunup, görüĢmeye açılması gerektiğini biliyoruz ve siz yanlıĢ 

hatırlamıyorsam Ģöyle bir açıklama yapmıĢtınız, Meclisin ilk aylarında, ilk günlerinde “Ben Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanı olarak vaktim var ve burada bu Meclis Salonunda uzun uzun Ġzmir'i 

görüĢeceğiz ve konuĢacağız” demiĢtiniz. Saat 18.00’da baĢladı, saat 18.00-19.00 daha olmadı henüz, 

yaklaĢık yarım saatte sizin ortaya koymuĢ olduğunuz Gündemin Maddelerini görüĢtük, bitirdik. Birde 

Ġzmir’in ayrı maddeleri var, Gündemi var, bu Ģehrin Gündemi var. Bazen bu 3 arkadaĢ tarafından dile 

getirilebilir, bazen 5 arkadaĢ tarafından dile getirilebilir, bazen çok daha fazla sayıda arkadaĢ 

tarafından gündeme taĢınabilir. Doğrusuda budur. Bunları tartıĢacağız, konuĢacağız. Aksi taktirde siz 

her zaman söylüyorsunuz “Siyasetin dili, siyasetin dili” ĠĢte siyasetin dilini burada birbirimizin yüzüne 

karĢı o eleĢtirileri yaptığımızda çok daha doğru olacağı kanaatindeyim. Yoksa biz çıkıp bunu sosyal 

medya aracılığıyla ya da medya aracılığıyla, ki bu da elbette ki olması gereken bir durumdur. Ama bize 

Yasaların vermiĢ olduğu bir hak, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ve Meclisi. Bu Mecliste bunları 

konuĢmamız gerekiyor. O yüzden bir kez daha söylüyorum; burada oldukça demokratik bir yöntemle 

devam eden uygulamanın yine devam etmesini istiyoruz. “Bunu bir süre daha değiĢtirelim, 3 

ArkadaĢımıza bugün söz verelim, yarın bunu değiĢtireceğiz, yeniden eskiye döneceğiz.” gibi bir ifade 

doğru bir ifade değil.  

BAġKAN: Peki. 

ÖZGÜR HIZAL: ġimdi Sayın BaĢkan çok kısa bir ifade daha kullanacağım ve Ģimdi ben ayağa 

kalktım değil mi Sayın BaĢkan? Oturarak konuĢsam beni buradan hangi Yönetmelik maddesiyle ayağa 

kaldırtabilirsiniz? Hiçbir Yönetmelik maddesi yok. Tek madde vardır der ki; “Meclis Üyeleri Meclis 

BaĢkanına hitaben konuĢur.” BaĢka kısıtlayıcı hiç bir madde yok. Ben de size hitaben konuĢuyorum 

Sayın BaĢkan. Dolayısıyla burada biz bir tartıĢma da yaptık, ayağa kalkılır, oturulur. Ama Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanlık Makamına ve Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisi BaĢkanlık 

Makamına olan saygımız, Ġzmir Halkına saygımızdan dolayı tüm Meclis Üyeleri ayağa kalkıyor. 

Çünkü bu bir “Teamül” ve doğru bir teamül. Aynı doğru teamülün Gündem DıĢı KonuĢmalar 

hususunda da geçmiĢte olduğu gibi, gelecekte de devam etmesini istiyoruz Sayın BaĢkan, saygılar 

sunuyorum.  

BAġKAN: TeĢekkür ediyorum. Değerli ArkadaĢlar bu Gündem DıĢı KonuĢma Talepleri maddesi 

adından da anlaĢılabileceği gibi, Gündem DıĢı KonuĢmalar. Bizim asli iĢimiz Meclis Önergeleri, 

Komisyon Raporları, bunları konuĢmaktır. Onun dıĢındaki konuĢmalar asli iĢimiz değildir. Ama Meclis 

buna imkân veriyor ve biz de bu konuĢmaların yapılması yönünde bir engel oluĢturmuyoruz, 

oluĢturmadık bugüne kadar zaten. Fakat Ģöyle bir teamül oluĢmaya baĢladı geçmiĢ 20 yıllık teamülün 

aksine. Meclis Gündemimizdeki asli konuları görüĢmeye 1 saat ayırıyorsak, 1 saatte Gündem DıĢı 

KonuĢmalara ayırıyoruz ve Gündem DıĢı KonuĢmalar, Ġzmirlinin gerçekten burada bulunan 

arkadaĢlarımın vaktini almak pahasına yapılıyor ve belki de televizyonlarda canlı yayınlandığı için 

olsa gerek... (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Müsaade 

eder misiniz? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Devam 

ediyorum, gördüm, gördüm. Ama bu karĢılıklı konuĢmayla devam etmeyecek onu söyleyeyim. ġimdi 

burada Ģöyle bir Ģey var Değerli ArkadaĢlar; Biz Gündem DıĢı KonuĢma Talepleri baĢlığını Meclis 

olarak iyi kullanmadık bugüne kadar. Özgür Bey çok memnun kalmıĢ olabilir geçen 17-18 aylık 

dönemin uygulamalarından ama ne biz ne Ġzmirliler memnun kalmadılar çünkü çok kiĢiselleĢtirilerek 

ve çok Ġzmir’in Gündeminin de dıĢına çıkılarak ve çok siyasi sığlıkta değerlendirmeler yapıldığını 

gördük bugüne kadar. Dolayısıyla biz Meclis Yönetmeliğinin harfiyen uygulanmasını da tercih 

edebilirdik ama bu teamüllere de saygı gösterdiğimiz için yazılı talepte bulunulmasını istemek gibi bir 

yola da gitmiyoruz. Yani Gündem DıĢı KonuĢmalarla ilgili de diyor ki Yönetmeliğimiz; “BaĢkandan 

talepte bulunulur ve BaĢkan uygun görüyorsa, uygun gördüğü kadar konuĢmaya izin verir, süresini de 

kendi belirler ve BaĢkan istemiyorsa kimseyi konuĢturmaz.” Yani Yönetmelik bu netlikte ifade ediyor, 

Gündem DıĢı KonuĢmalarla ilgili kısım için söylüyorum. Ama biz bu kadar yıllık Ġzmir BüyükĢehir 

Belediye Meclisinin teamüllerine de saygı göstererek buna devam edeceğiz. Sadece bu uygulamayı 

gerçekten Ġzmir Halkının güvenine layık olmak için ve gerçekten Ġzmir Halkının bu tür sığ, siyasi 

çekiĢmelerle mağdur edilmemesi için bir sınırlamaya gideceğimizi söyledim. Bugün 3 arkadaĢımızın 

değerlendirme yapmasına Gündem DıĢı KonuĢmasına izin vereceğim. Her Gruptan arkadaĢımız, 3'er 
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arkadaĢımız söz alabilirler. Onlara söz vereceğim. Ama dediğim gibi tüm Meclis Üyelerinin üzerinde 

mutabık kalacakları bir yeni yöntem üzerinde Grup BaĢkan Vekilleri oturur müzakere ederler, ona da 

saygım var. ġu ana kadar böyle bir mutabakat olmadığı için bugünkü Oturumda böyle bir yol 

izleyeceğim. Fikret Bey buyurun. 

FĠKRET MISIRLI: Sayın BaĢkan’ım tabii bu konuĢmanızı daha sonra dinledik. Ben Grubum adına 

söz almak isterdim ancak biz bunu çok demokratik bulmadığımız için ben söz hakkımı kullanmak 

istemiyorum. TeĢekkür ederim. 

BAġKAN: Ben teĢekkür ederim. Arkadan beyefendi Tire Meclis Üyemiz söz istemiĢti. Evet. 

ALĠ AYYILDIZ: BaĢkan’ım teĢekkür ederim, ben de Gündem DıĢı KonuĢmaların bizim Grup 

Toplantısında yaptığımız görüĢmeler doğrultusunda böyle gerçekleĢmediği için ben de söz hakkımı daha 

sonra kullanmak istiyorum. TeĢekkür ederim. 

BAġKAN: Ben teĢekkür ediyorum, Hakan Bey buyurun. 

HAKAN ġĠMġEK: Sayın BaĢkan, Sayın Meclis Üyeleri, Gündem DıĢı değil, Gündem’de olan bir 

maddeyle ilgili… 

BAġKAN: Buyurun. 

HAKAN ġĠMġEK: GörüĢmede çok hızlı geçtiği için orada söz hakkını alamadım. 10. madde “Aliağa 

ve yakın çevresinde çevre kirlenmesinin boyutlarının belirlenmesi amacıyla bölgenin toprak hava ve su 

kirliliğinin tespiti için bilimsel ve çevreye yönelik yapılan bir Protokol.” Ege Üniversitesi Rektörlüğü ve 

BüyükĢehir Belediyemizle beraber bir Protokol yapılması gündemde. Burada dikkatimi çeken Türkiye 

Bilimsel ve Teknolojik AraĢtırma Kurumu Marmara AraĢtırma Merkezi tarafından bir sunum yapılmıĢ, 

bir çalıĢma yapılmıĢ herhalde, bir ön çalıĢma ve Ģey. Bu yapılan çalıĢmanın tarafıma verilip, bizim de 

incelememiz tarafından bir söz aldım. Bir de, bizde bir alıĢkanlık var Sayın BaĢkan’ım; yani 

araĢtırıyoruz, konuĢuyoruz, ediyoruz. Madem bu kadar etkin kurum Aliağa ve çevresiyle ilgili olduğu 

düĢünülen, çevresel bir sorunun nedenlerini araĢtıracak, “Herhalde bunun çözüm yollarınıda gösterecek 

bir sonuç raporu eklerler sonuna” diye düĢünüyorum. Çünkü biz Ģu algıyı kabul etmiyoruz Aliağa 

olarak. Aliağa, evet Ege Bölgesi’nin ve Türkiye’nin önemli bir sanayi Ģehri. Ama Aliağa sanayisi ile 

anılan bir Ģehir değildir. Aliağa sanayisi olan geliĢmiĢ bir Ģehirdir. Biz bütün çalıĢmalarımızı bu 

doğrultuda yapıyoruz. Aliağa’ya geldiniz, muhtarlarımızı, bütün BüyükĢehir Belediyesi’nin Daire 

BaĢkanlarıyla beraber dinlediniz. Yine geçen hafta PerĢembe günü Sayın Belediye BaĢkanımızın, 

Aliağa’mızın önündeki vizyonel birkaç projesini size sunum olarak 1 saat boyunca bütün BüyükĢehir 

Bürokratlarıyla beraber, çok detaylı, ne kadar ince çalıĢtığımızı siz ve bütün BüyükĢehir Bürokratları da 

gözlemlemiĢ oldunuz. O projeler dâhil, bizim 2024’e kadar yapmayı düĢündüğümüz 67 adet, nasıl 

yapılacağını, hangi kaynaklar kullanılacağını ve ne zaman yapılacağını çalıĢtığımız projelerimiz var. O 

yüzden eğer bu Ģekilde sanayi ile ilgili, bir çevresel etkiyle ilgili bir çalıĢma var ise, Aliağa’nın turizmi 

de var, 4 yıldır Mavi Bayrak almıĢ olan, hiç ardı kesilmeden üst üste Mavi Bayrak almıĢ olan Dinlenme 

Tesisleri var. Aliağa’nın ciddi bir tarihi, kültürü var, Aliağa’nın sanatı var. ĠĢte biz bu minvalde, bu 

çerçevede Aliağa’nın da bunlarının da olduğunu göstermek için de çalıĢıyoruz. Eğer mümkünse bu 

çalıĢmada da müdahil olmak isterim ve sonuç raporlarının da tamamının verilmesini arzu ederim. 

BAġKAN: ġöyle Hakan Bey; bizim hem Ege Üniversitesiyle hem TÜBĠTAK' la bir Protokol yapma 

hazırlığımız var, Gündem Maddesi de onu söylüyor. Ege Üniversitesi’yle… Oturun lütfen. Toprak 

kirliliği üzerine bir bilimsel çalıĢma yapılması talebinde bulunduk, TÜBĠTAK'la da hava ve su 

kirliliğinin tespiti ve gelecek vizyonunun bu anlamda netleĢmesi için. ArkadaĢlarımdan rica ediyorum, 

hem Protokolleri, hem de Sonuç Raporlarını size aktaracağız. Evet, Cumhuriyet Halk Partisi 

Grubundan buyurun Nilay Hanım. 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan'ım, AK Parti Grubu adına söz alabilir miyim? 

BAġKAN: 3 arkadaĢımıza söz verdim.  

HAKAN YILDIZ: Hayır, 2 arkadaĢa söz verdiniz. 

BAġKAN: Buyurun Nilay Hanım. 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan 2 arkadaĢa söz verdiniz. 

BAġKAN: Mikrofonu, rica ediyorum... 

HAKAN YILDIZ: 2 arkadaĢa söz verdiniz, 2 arkadaĢa söz verdiniz. Özgür Bey Grup BaĢkanı, bende 

3. Ģahıs olarak söz istiyorum. 

BAġKAN: Buyurun Nilay Hanım sonra vereceğim size. Hakan Bey 3. arkadaĢımız buyurun. 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, biraz önceki ifadenizi üzüntüyle dinledik. Çünkü tüm Meclisi zan 
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altında bırakan bir ifade kullandınız. Çünkü burada Gündem DıĢı Maddelerde Ġzmir’i meĢgul 

ettiğimizi, amiyane bir tabirle boĢ konuĢtuğumuz anlamına gelen bir ifade gibi değerlendiriyorum. Bu 

Meclisin 500 günlük performansında ne Cumhuriyet Halk Partisinden ArkadaĢlarımız, ne de Cumhur 

Ġttifakı olarak bizlerden herhangi bir arkadaĢımız Ġzmir Gündemi adına boĢ konuĢmalar yapmadı. Yeri 

geldi Ġzmir Gündemiyle ilgili Foça’daki sorunları söyledik, yeri geldi Urla’daki problemleri konuĢtuk, 

yeri geldiğinde Ġstanbul’daki arsaları tartıĢtık. Ve Temennide baktığımızda “Siyasetin dili” diyorsunuz 

Ġstanbul’da bugün baktığınız zaman, hani her Ģeyin çok güzel olacağını iddia ettiğiniz Ġstanbul’da, 

bugün daha hala gündem dıĢı tartıĢmalar Meclis baĢlamadan önce baĢlıyor ve hiç söz kesmeden 

yaklaĢık 2,5- 3 saati bulacak Ģekilde Ġstanbul'un sorunları tartıĢılıyor. Ġzmir’den daha mı fazla 

demokrat ya da daha mı az demokrat Ġstanbul ya da Ankara. Doğal olarak her seferinde “Siyasetin dili 

Ġzmir’de baĢkadır, Ġzmir’de Siyasetin dilini biz değiĢtireceğiz” diyen Sayın Tunç SOYER'in bu 

sınırlayıcı tavrını hayretle karĢılıyorum. Kaldı ki, Grupları temsilen Grup BaĢkan Vekilleri ve Grup 

Sözcüleri olarak, bizler geçen sizin olmadığınız Oturumda usul yönündeki tartıĢmalarda yaptığımız 

aramızdaki mutabakat neticesinde bir araya geldik. Ve samimiyetle bir metot belirleme noktasında bir 

irade ortaya koyduk. Yine bugün Grup Sözcünüzle bir araya geldiğimizde, maddelerle ilgili, “Bu 

noktada da irademizin netleĢmediğini, saygı duyduğumuzu, Cumaya kadar bir metodu aramızda 

tartıĢmaya hazır olduğumuzu, en azından bu Mecliste bir süre sınırlaması BaĢkan koyabilir ama sayı 

sınırlaması koymadan, zaten çok fazla da arkadaĢımız söz almayacak…” Biz kendi Grubumuzda da 

bunu tartıĢarak geldik. Bu neydi? Bugün tüm maddeleri oybirliğiyle yapmıĢ bir Meclis iradesinin 

demokratik bir tavrıydı. Meclis Makamına, Meclis iradesine saygısıydı. Ama bugünkü ifadeleriniz bizi 

derinden yaralamıĢtır. Ne AK Parti Grubundan, ne Cumhuriyet Halk Partisi Grubundan… Yeri geldi, 

genel siyasete girdiler ama onda bile biz, boĢ olarak değerlemiyoruz. Bu nedenden dolayı bu tavrı 

uyguladığınız takdirde döner biz de deriz ki; “Önergenin geldiği Ģekliyle maddeler halinde okuyalım.” 

ġimdi saatlerce bir Meclis sürer. ġimdi gerekçenizde de diyorsunuz ki; “Saatlerce uzuyor.” Sayın 

BaĢkan, Ġzmir 30 ilçeden oluĢuyor, 4,5 milyonluk bir Ģehir. Müsaade ederseniz oluĢturduğunuz 

maddeler sizin Gündeminiz. Oysa her Meclis Üyemizin, hangi parti olursa olsun ilçesiyle ilgili 

Gündemleri vardır. Doğal olarak Gündemlerin ne olacağını Grup BaĢkan Vekilleri Gruplarında 

tartıĢabilirler. Usul ve yöntemleri kendi aralarında konuĢabilirler. Ama siz bir araya gelmiĢ iradeyi yok 

sayan bir tavır ortaya koyduğunuz zaman, o zaman bizim Grup BaĢkan Vekilleri ve Grup Sözcüleri 

olarak bir araya gelmemizin bir değeri, itibarı kalmamıĢ oluyor. Bu noktada bugün daha saat 15.00 gibi 

mutabakatını sağladığımız uygulamanın burada gerçekleĢmediğini görüyoruz. Bu konuda tekrar 

söylüyorum Ġzmir'e yakıĢan… Ġstanbul’dan daha az demokrat değil Ġzmir. Bu anlamda her seferinde 

“Siyasetin dili benimle değiĢecek.” diyen bir Tunç SOYER'in bu tavrı anti demokratik oluyor Sayın 

BaĢkan.  

BAġKAN: TeĢekkür ediyorum. Değerli ArkadaĢlar bunu daha fazla uzatmak istemiyorum. Size de 

vereceğim, Nilay Hanım size de vereceğim. Değerli ArkadaĢlar benim süreyle ilgili bir sınırım yok, 

ben ilk gün söylediğim sözün arkasındayım, saatlerce, sabaha kadar da konuĢabiliriz. Ama bu siyasetin 

sığlıklarına indiği zaman hem kendimize, hem Ġzmir'e haksızlık ediyoruz. Burada kiĢiselleĢtirilmiĢ çok 

sığ tartıĢmalar da yaĢadık. Öyle 18 ay, bütün bu tartıĢmalar son derece Ġzmir için faydalı, son derece 

Ġzmir için yararlı tartıĢmalar olmadı. Hiç kimseyi zan altında bırakmıyorum. Ama Türkiye’de siyasetin 

genel olarak seviyesiyle ilgili hepimizin bir kanaati var, Ġzmirli’nin de bir kanaati var. Ama Ġzmir'i 

bundan muaf tutabiliriz, bundan uzak tutabiliriz. Bu sığlıkta, bu çirkinlikte siyaset yapılmasının önüne 

geçebiliriz. Ben baĢta söylediğimi tekrar ederek bitireyim Grup BaĢkan Vekili ArkadaĢlarım bir araya 

gelirler, bir mutabakata varırlar ben onu uygulamaya hazırım zaten. Ama Ģu ana kadar bir mutabakat 

olmadığı için bugün sınırlayarak geçeceğimi söyledim ve devam ediyorum. Nilay Hanım, sonra Suat... 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan'ım... 

BAġKAN: Evet, Nilay Hanım buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hem Özgür Bey, hem de Hakan Bey'e bir yanıt olarak yansısın benim de 

sözlerim. Biz tabiki sizin arzunuzla bütün Meclisteki partilerin BaĢkan Vekilleri veya yetkili 

arkadaĢları bir araya geliyoruz, Gündem üzerinde ne Ģekilde Mecliste hareket edeceğimizi 

kararlaĢtırıyoruz. Normalde Meclis ÇalıĢma Yönetmeliğinin çok üstünde sizin göstermiĢ olduğunuz bir 

centilmenlik esasında bu. Ve biz bugün de bir araya geldiğimizde, bu konunun askıda kaldığını yani bu 

konuda bir kez toplantı yapıldığını ama devamının gelmediğini görüĢtük gerçekten de. Ama dedik ki, 

biz AK Parti Grup Sözcüsü arkadaĢımız, Hakan ArkadaĢımız dedi ki; “O zaman söz almayacağız.” 
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Öyleyse biz de gündem dıĢı konularda... 

HAKAN YILDIZ: Öyle bir ifade kullanmadım. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ben öyle anladım... 

BAġKAN: Müdahale etmeyin lütfen. Evet. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Yani sonuçta söz istedi arkadaĢlarımız, tabii ki söz alırlar, tabii ki Belediye 

BaĢkanımızın, Meclis BaĢkanımızın iradesindedir söz verip vermemek. Bu konuyu biz hiç Grupta da 

konuĢmadık, hani değerlendirmeye de gerek görmedik. Cuma günü tekrar bir değerlendirme yapılır... 

BAġKAN: Evet. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Meclisin uzlaĢı içerisinde... 

BAġKAN: Evet, bir an önce yapalım, tamam. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: “ÇalıĢması için bu yapılır.” dedik... 

BAġKAN: Tamam. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ben Meclis ÇalıĢma Yönetmeliğinden bir konuda bahsetmek istiyorum. 

BAġKAN: Tabii. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Burada evet oybirliğiyle geçiyor, sonuçta Ġzmir Halkının talepleri, Ġzmir 

Halkına hizmetler yönünden bu Komisyonlar görev yapıyorlar ve bunu da layıkıyla yerine getiriyorlar. 

Meclis ÇalıĢma Yönetmeliğinde Ģunu söylüyor; “Gündem ve usul hakkında lehte ve alayhte Meclis 

Üyelerine söz verilir.” deniliyor. Madde baĢlıklarıyla okunmasını istememizin sebebi ve bu konuda 

aldığımız söz usul hakkındadır ve bu usul hakkında yani madde baĢlıklarıyla oylanmasını, sırasıyla 

okunur konusunda bir usul hususunda karar verdiğimiz için bunca sene Ġzmir BüyükĢehir Belediye 

Meclisinde madde baĢlıklarıyla 100-150 den fazla konu görüĢülmüĢ değerlendirilmiĢ. Bugüne kadar 

sürekli Merkezi Ġdarenin müfettiĢleri gelmiĢler, denetlemiĢler. Meclisin usulüne göre en küçük bir 

eleĢtiride bile bulunmamıĢlar. Dolayısıyla burada Gündem DıĢı KonuĢmada tümüyle Belediye 

BaĢkanının söz verip vermemek, vermiĢ olduğu sözün süresini de belirlemek yetkisi tümüyle Belediye 

BaĢkanına ait. Bir 12. madde var ki, o da diyor ki; “Eğer kiĢilik hakkını ihlal edecek veya konu dıĢına 

çıkılacak yahut Meclis huzurunu düzenini bozacak hâl ve davranıĢlar ve sözler ve Meclis BaĢkanı 

uyarır, daha da ileri gidilmesi halinde Meclisten dıĢarı çıkarılır, ilgili Meclis Üyesi” der. ġimdi 

bakıyoruz bütün bir yıl boyunca... 

BAġKAN: Toparlayalım. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Toparlıyorum, burası Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi, son derece demokratik bir 

çalıĢma göstermiĢtir. Burada da hep Türkiye’ye örnek olmaktan bahsedilmiĢtir, Meclis Tutanaklarına 

bakıldığında bu görülür. Ne zaman ki, bu konular tartıĢma konusu oluyor, hepsinde de mutlaka bir 

kiĢilik hakkı ihlali veya Meclis BaĢkanına bir saygısızlık içeren konuĢma gündeme geldiğinde bu söz 

konusu olmuĢtur. Dolayısıyla bu konuda da ben samimiyete davet ediyorum. AK Partili 

ArkadaĢlarımızı. 

BAġKAN: TeĢekkür ediyorum. Salahattin Bey buyurun, Salahattin Bey'e vereceğim Grup BaĢkanı 

olarak müsaade ederseniz, buyurun. 

SALAHATTĠN ġAHĠN: Sayın BaĢkan'ım, Meclis Üyelerimiz, Bürokratlarımız, Basınımızın 

temsilcileri hepinizi sevgiyle, saygıyla selamlıyorum. Efendim biz Gündem çalıĢmasında bugün bu 

durum söz konusu oldu. Hakan Bey'in söylediği doğru, hani "Bu Mecliste eski sistemle devam edelim, 

ondan sonra bir mutabakata varalım ne yapacaksak onun kararını alalım." diye Hakan Bey söyledi. 

Nilay Hanım, hep birlikte konuĢtuk bunu. Yani hani size iletilmedi demek ki, öyle anlaĢılıyor Sayın 

BaĢkan'ım.    

BAġKAN: Anladım.  

SALAHATTĠN ġAHĠN: Hani aslında Meclise nasıl Gündemler hazırlanıp geldiği gibi, bu durumda 

da mutabık kalınarak gelinebilirdi yani… 

BAġKAN: TeĢekkür ederim. 

SALAHATTĠN ġAHĠN: Onu demek istedim, onu belirtmek istedim. TeĢekkür ederim.  

BAġKAN: Hemen arkanızdaki arkadaĢımıza vereceğim buyurun, buyurun. 

OSMAN MERT: Sayın BaĢkan'ım, Çok Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım. Bizde demokrasi biraz 

farklı iĢliyor yan yanayız, Hakan Bey'in söylediğine bir cevap vereceğim, beraber geldik, beraber 

konuĢtuk, beraber döneceğiz inĢallah.  

BAġKAN: Tamam. 

OSMAN MERT: ġimdi 8 Temmuz 2019 günü benim dile getirdiğim bir konunun üzerine teĢekkür 
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ediyorum, 2019'da çevre, Aliağa yer altı kaynaklarının vermiĢ olduğu zararla ilgili bir çalıĢma 

baĢlamıĢ... 

BAġKAN: Evet. 

OSMAN MERT: Ben 14 Eylül'de, yine burada Mecliste yine dile getirmiĢim ve bunun üzerine de 

bugün 10. madde tekrardan bu sefer Ege Üniversitesi’yle planlanmak üzere Protokol’e döndürülüyor. 

Bense 14 Eylül’de Ģunu söylemiĢtim; “Sizin hassasiyetinize saygı duyuyorum, çok hassas olduğunuzu 

biliyorum.” Fakat 17 ay geçmiĢ biz yine bir Protokol ve ne yapılması gerektiğini konuĢuyoruz. 

Üzüntüm Ģu; birisini hedef göstermek değil ama 26. ayda eğer bir çevre sıkıntısı ortaya çıkarsa 

kaybettiğimiz 26 ayın vebali ne olacak? Bunun haricinde bir sıkıntım yok, çok teĢekkür ediyorum.  

BAġKAN: Ben teĢekkür ediyorum. Bunu söyleyeyim Ģöyle; Ģimdi hem Ege Üniversitesi’nin hem 

TÜBĠTAK'ın yapacağı çalıĢmalar aslında böyle ayların değil, on yılların bir muhasebesini ortaya 

dökmek anlamını taĢıyor. Yani siz iyi ki böyle bir yol açtınız ve sonunda çok ciddi bir araĢtırma 

yapıldı, birçok kurumdan teklif istendi, Ġstanbul Teknik Üniversitesi dâhil, Ortadoğu Teknik 

Üniversitesi dâhil. Bunlardan gelen tekliflerin içeriklerine ve bütçelerine bakıldı ve sonunda iki’ye 

ayrılmasına karar verildi. Bir tanesi dediğim gibi toprak kirlenmesiyle ilgili, topraktaki kirlenmeyle 

ilgili 365 gün sürecek bir araĢtırma yapılacak. Diğeri de hava ve su ile ilgili TUBĠTAK yapacak. 

Dolayısıyla aslında Aliağa’nın belki de tarihi olarak, çok değerli bir bilimsel verisi olacak elinde. 

Geleceğini planlamak bakımından, sanayinin nerede, nasıl, hangi türde geliĢmesi gerektiğine dair. 

Turizmin, tarımın nerede, nasıl yapılması gerektiğine dair. Bütün o verilerden yola çıkacak. O nedenle 

geçmiĢ zaman nedeniyle haklısınız ama bu zaman boĢa geçirilmiĢ olmadı, çok ciddi bir çalıĢma 

yapıldı. TeĢekkür ediyorum bu vesileyle arkadaĢlarımıza ve bunun sonucunda da ortaya çok değerli bir 

Ģey çıkacak diye ümit ediyorum. Kemal Bey siz söz almak istiyor musunuz veya Grubumuzdan 

arkadaĢlarım? Son 2 sözü de arkadaĢlarıma vereceğim, buyurun, Murat Bey son sözü size vereceğim. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan Grup BaĢkan Vekili olarak… 

BAġKAN: Size vermiyorum. 

ÖZGÜR HIZAL: Grup BaĢkan Vekili olarak... 

BAġKAN: Size Grup BaĢkanı olarak da vermiyorum. Oturur musunuz lütfen. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, ben Adalet ve Kalkınma Partisi Grup BaĢkan Vekiliyim. 

BAġKAN: Size vermiyorum. Olabilir, Gündem DıĢı KonuĢmalarda... 

ÖZGÜR HIZAL: Ben Gündem DıĢı konuĢmayacağım, ben usuli bir tartıĢma açıyorum Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Ben, ben size bir Ģey söylüyorum… 

ÖZGÜR HIZAL: Sizin, sizin... 

BAġKAN: Lütfen mikrofonu kapatır mısınız? 

ÖZGÜR HIZAL: Mikrofonu kapatsanız da konuĢacağım, bu usuli tartıĢma… 

BAġKAN: Hayır böyle bir Ģey olamaz 

ÖZGÜR HIZAL: Böyle bir Ģey olabilir Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Hayır, olamaz. 

ÖZGÜR HIZAL:  Antidemokratik bir usuli tartıĢma yaptınız ve... 

BAġKAN: Bu sizin görüĢünüz. 

ÖZGÜR HIZAL: Siyasi etiğe de uymayan bir hareket yapıyorsunuz Ģu anda. 

BAġKAN: Bu sizin görüĢünüz. 

ÖZGÜR HIZAL: Benim görüĢüm değil.  

BAġKAN: Oturur musunuz böyle bir Ģey yok. 

ÖZGÜR HIZAL: Yönetmeliğin de görüĢü Sayın BaĢkan bu.  

BAġKAN: Oturur musunuz…  

ÖZGÜR HIZAL: Böyle bir Ģey olabilir mi yahu. 

BAġKAN: Evet, tamam anladım ben sizi buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: Ne demek anladım, anlasaydınız bunların hiçbiri olmazdı. 

BAġKAN:  Siz, lütfen susar mısınız. 

ÖZGÜR HIZAL: Anlasaydınız bunların hiçbiri olmazdı.  

BAġKAN:  Lütfen susar mısınız… 

ÖZGÜR HIZAL: Kameraları da kapatabilirsiz, gazeteci arkadaĢ....   

BAġKAN:  Lütfen susar mısınız, size söz vermiyorum. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan antidemokratik... 
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BAġKAN:  Anladım ben sizi. Evet buyurun. 

HAKAN BARÇIN: TeĢekkürler BaĢkan'ım. Sayın Meclis biraz bunu… Aliağa 10. maddedeki, Aliağa 

durumunu biraz tarihsel olarak anlatmam gerekiyor. 2019 yılının 10 Haziran’ında bizim tarafımızdan 

Önerge verildi. Bu, biz derken sadece bu Aliağa meselesi değil. Foça, Aliağa, Menemen ve KarĢıyakalı 

Meclis Üyeleri tarafından verildi ve bu Önergenin sonucunda gelinen nokta bu 10. madde. Yani Ģöyle; bu 

bir Aliağa meselesi değil, Aliağa için yapılacak veya Aliağa’nın dertlerine çare bulunacak… Bu bir Ġzmir 

meselesi, bu çok önemli. 16 ay gibi bir süre öngörülüyor, dediğiniz gibi belki de 10’lu yıllar bile söz 

konusu olabilir ama 16 ay öngörülüyor bu araĢtırmanın. Hava, su, sizin de belirttiğiniz gibi TÜBĠTAK, 

Toprak da Ege Üniversitesi tarafından analiz edilip bu tespitler sonucunda sorunun ne olduğu ortaya 

koyulduktan sonra belki çözümler üretilecek. Yani toplam 16 ay gibi bir sürede olacak, tesadüfen de iĢte 

15-16 ay gibi bir sürede biz bunu bu hale getirebildik. Dediğiniz gibi 7-8 tane kurumdan biz bunlarla ilgili 

tespitler nasıl yapılabilir, bunun tespitinin ön hazırlığının dıĢında bir de bunun nerelere, nasıl, ne Ģekilde 

yapılacağına dair bir sürü yazıĢmalar oldu. Ġzmir’den 2 üniversite; 9 Eylül, Ege Üniversitesi ve diğer 

üniversite Ģimdi adını hatırlayamayacağım. 

BAġKAN: Yüksek Teknoloji. 

HAKAN BARÇIN: Yüksek Teknoloji. Yüksek Teknoloji’den; “Biz bu iĢi yapamayız.” dediler. Orta 

Doğu, ĠTÜ ve Hacettepe’den de…  

BAġKAN:  Evet. 

HAKAN BARÇIN: Biz görüĢler aldık, bunlar zaman alıyor, araya Pandemi girdi ve 15-16 ayda bu 

noktaya getirebildik. ġimdi çok mutluyum umarım bunu... 

BAġKAN: Evet. 

HAKAN BARÇIN: 15-16 ayda da bitireceğiz ve ondan sonra sorunları ortaya koyduktan sonra da hani 

Aliağa... 

BAġKAN: Geleceği planlayacak. 

HAKAN BARÇIN: Ve Ġzmir nasıl kendini iyi hissedecek, sağlıklı hissedecek onların da çözümlerini o 

Ģekilde, o tespitler üzerinden iklim yaratabileceğiz de konuĢabileceğiz. TeĢekkür ederim. 

BAġKAN: TeĢekkür ederim. Murat Bey’ e… 

BURHAN SUAT ÇAĞLAYAN: BaĢkan…  

BAġKAN: Murat Bey'e veriyorum, evet. 

MURAT: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri. Hem Ġzmir'in önemli sorunlarından…   

BAġKAN: Mikrofonu biraz yaklaĢtırırsanız. 

MURAT AYDIN: Ġzmir'in önemli sorunlarından biri olan trafikle ilgili olması, hem de Meclis Üyesi 

olduğum KarĢıyaka’yla doğrudan ilgili olması bakımından söz aldım. UlaĢım Daire BaĢkanlığımız 

KarĢıyaka ve Ġzmir arasındaki trafiğin en önemli noktalarından birisi olan Altınyol’da yeni bir çalıĢma 

baĢlattı. Geçen yıl Ġzmir yönüne gidiĢe verilen ilave bir Ģeridin yanı sıra Ģimdi de sabah 07.30- 09.30 ve 

17.00-19.30 saatleri arasında ters yönden bir ilave Ģerit verilerek trafik rahatlatıldı. Böylece 

KarĢıyaka’dan Konak yönüne çıkıĢ sabahları beĢ Ģeride, akĢamları da dönüĢ 4 Ģeride geçmiĢ oldu. 

YaklaĢık trafikte kalma süresi yarıya yakın azaldı. Ġlk günlerdeki rakamlara göre aynı saat içerisinde 

1500'ün üzerinde fazladan araç geçmiĢ oldu bu yolda. Tabii bunun iki temel faydası var. Birincisi; 

ekonomiye yönelik faydası kiĢilerin zamanları, yakıt tüketimi ve araçlarla ilgili ve tabi daha da önemlisi 

çevreye verdiği faydası bakımından önemli. Böylece o bölgedeki egzoz emisyonlarınında ciddi Ģekilde 

düĢeceğini ve insanların trafikte geçirdiği süreler düĢürülerek yaĢam kalitesine bir katkı sunacağını 

söylemek gerekir. Malum salgın dönemi içerisindeyiz, bu salgının yarattığı risklerden birisi toplu ulaĢımı 

kullanmak - kullanmamak arasında bir tercih olduğu için Ġzmir’de de doğal olarak toplu ulaĢım kullanımı 

azaldı ve bunun sonucunda da trafikte bir yoğunluk oluĢtu. Altınyol’da bu tür bir çalıĢmayı yapan Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyemize, UlaĢım Daire BaĢkanlığının Değerli ÇalıĢanlarına, her Ģeyden önce Ġzmir’de 

yaĢayan biri ve bir özel olarak da bir KarĢıyakalı olarak teĢekkür etmek istedim, saygılar sunarım. 

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar ben de gündem dıĢı bir noktayı dikkatlerinize sunmak istiyorum. Bu 

Ġnciraltı Turizm Merkezi’yle ilgili biliyorsunuz 1989’da ilk olarak Turizm Bölgesi ilan edilmiĢti. Ondan 

sonra 1991’den 2007’ye kadar sınırları üzerinde tartıĢmalar yapılarak, 2007 yılında son olarak bugünkü 

halini almıĢ idi. ġimdi hem Turizm Bakanlığı’nın hem Çevre ve ġehircilik Bakanlığı’nın plan yapma 

yetkisi var ve bu planlamayla ilgili olarak yarın biz de bürokrat arkadaĢlarımızı görevlendirdik, Çevre ve 

ġehircilik Bakanlığı’na gidecekler ve diliyorum ki, on yılların kangren meselesi her iki Bakanlığımızın da 

yetkililerinince, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ve Balçova Belediyesinin de temsilcilerinin katılımıyla 
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sonuçlandırılacak, umudumuz bu. Diliyorum, tek bir dileğim var; Ġnciraltı Kent Ormanı olarak 

yaptığımız, ağaçlandırdığımız alanın sınırlarını da geniĢletilecek Ģekilde bir büyük yeĢil alan ortaya 

çıkartılır ve yine Sağlık Turizmi Merkezi olarak, bölgesi olarak planlanır. Bu Pandemi süreci hepimize 

gösterdi ki, EXPO 2015 adaylık süreci ve sonrası, 2020 adaylık sürecinin ne kadar doğru bir hedef 

koyduğunu Ġzmir'in önüne göstermiĢ oldu. “Sağlık Kenti Ġzmir” yaklaĢımıyla, “Herkes Ġçin Sağlık” 

temasıyla o gün baĢlatılan süreç, bugün nihayet Ġnciraltı’nın planlarının kesinleĢmesiyle son haline gelmiĢ 

olacak diye ümit ediyorum. O nedenle Ģimdiden hem buradan gidecek arkadaĢlarımıza, hem orada bu 

çalıĢmayı yapan arkadaĢlarımıza kolaylıklar diliyorum. 2018-2019’da Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi’nin 

yine Balçova Belediyesi ile birlikte hazırladıkları taslaklar da bu vesileyle orda değerlendirilecektir diye 

ümit ediyorum. 

 

X. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar Toplantıya Katılamayan Meclis Üyelerinin mazeretlerinin kabulünü 

oylarınıza sunuyorum;  kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 

BURHAN SUAT ÇAĞLAYAN: Sayın BaĢkan, Sayın BaĢkan… 

 

XI. ĠKĠNCĠ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

BAġKAN: 2. BirleĢimimizi Bayraklı'da yapacaktık, Smyrna'da ama hava koĢulları muhalefet ediyor 

zannediyorum. Öyle mi? Öyle bir bilgi geldi arkadaĢlardan.  

MUSTAFA ÖZUSLU: Evet BaĢkan’ım. 

BAġKAN:O nedenle Smyrna’yı bir baĢka zamana erteleyelim ve… 

BURHAN SUAT ÇAĞLAYAN: Sayın BaĢkan, bir sözcük edecektim zamanı geçecek diye birkaç kez 

istedim ama gördünüz ama unuttunuz galiba? 

BAġKAN: Neyle ilgili? Gündem dıĢı konuĢma… 

BURHAN SUAT ÇAĞLAYAN: Hayat hakkında, hayat.  

BAġKAN: Yok, gündem dıĢı konuĢmaya izin vermiyorum. Evet, Değerli arkadaĢlar II. BirleĢimimizi 

saat 18.00’da ÇarĢamba günü yine Hol’lerde yapıyoruz. Evet, TeĢekkür ediyoruz. 
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